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EL DIARIET
 SETMANARI D’INFORMACIÓ LOCAL

7 de agost de 2010
Núm. 2.645  · 1,50 €

IV Centenari
SANT SEBASTIÀ

VINARÒS

de Travessia al Port
50 anys

Llar que genera un món segur, un món protegit,...

La regressió a la infantesa vindrà abraçada per un entorn estimulant que 
transmeti control, tranquil·litat i relaxació, com passava en els antics claustres.

S’adjudica el centre de dia
I Festival de Bandes La Alianza
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IMPORTANT
Aquest setmanari no accepta com a seues 
les opinions expressades pels col·laboradors, 
que tenen l’exclusiva responsabilitat del text 
publicat amb la seua firma, ni es fa responsable 
de l’autenticitat de la publicitat. Vinaròs agraeix 
totes les col·laboracions, però adverteix que 
els originals a les diferents seccions no podran 
sobrepassar les 30 línies de lletra Times New 
Roman (cp.12), excepte en el cas de partits 
polítics amb representació municipal que 
tenen assignada una pàg. En l’original, hi 
haurà de constar la firma i figurar el nom, 
cognoms, domicili, telèfon, fotocòpia del 
DNI de l’autor, o bé, en el cas d’entitats, del 
representant responsable. No s’admetran 
pseudònims. La direcció no es compromet 
a publicar les col·laboracions que arriben 
després del dimarts a les 13 hores.
Per correu electrònic:  
diariet@vinaros.org,  disquet, usb, cd, 
i, en última instància, en paper. 
Els escr i ts que requerisquen resposta 
sols s ’admetrà un torn de rèpl ica.

S’adjudica el centre de dia Noves plaques per a la costa nord

Taller de lactància

Concert de Carles Santos

Parc aquàtic

2625

El Club Patinaje Artístico Vinaròs celebra el Festival del Verano
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I Festival de Bandes
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Torneig 3x3 bàsquet al carrer
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Vinaròs sigue sin contar con un auditorio digno, ¿a qué se debe la falta de 
esta vital infraestructura?
La responsabilidad única y exclusiva es del Equipo de Gobierno que en siete 
años ha sido incapaz de sacar adelante esta infraestructura. En la anterior 
legislatura marearon la perdiz con distintas ubicaciones (Champion, Coliseum) 
cuando en el año 2001 el PP ya consiguió con el Plan General de Ordenación 
Urbana la parcela donde debía construirse y ahora resulta que de los seis 
millones que tenían destinados al auditorio se han gastado ya más de cuatro 
en otros temas. Desgraciadamente las entidades culturales de nuestra ciudad 
seguirán sin un auditorio a la altura de lo que se merecen.

Nuestra ciudad tiene un amplio abanico de entidades culturales, ¿se les 
apoya lo suficiente desde el Ayuntamiento?
Pienso que las entidades culturales notan a faltar un proyecto cultural para 
nuestra ciudad. El PSOE y PVI han sido incapaces de proyectar nuestra cultura 
y a nuestras entidades culturales un rumbo y la Concejalía de Cultura se 
dedica básicamente a regular los actos que las propias entidades programan 
habitualmente.
Un Ayuntamiento debe ayudar a las corales, a la banda de música, a la gente 
del teatro, pero al mismo tiempo debe definir un camino que potencie la 
cultura en todos los sentidos para que llegue a todos los ciudadanos. 

La Nit de la Cultura ha celebrado su tercera edición, ¿cómo se valora 
desde el Partido Popular esta iniciativa?
La Nit de la Cultura fue una aportación del Partido Popular que en noviembre 
de 2007 se presentó para los presupuestos del 2008 y nos alegró que el 

Equipo de Gobierno recogiera, pero pensamos que se deben cambiar 
algunas cosas. En la edición de este año la mayoría de actos se concentraban 
desde las 19 horas a las 22 horas. ¿Es esto una noche de la cultura o un 
batiburrillo de actos?
De la misma forma nos sorprende que se anuncie como una noche “hasta la 
madrugada” y los actos terminen a la medianoche. Es esta falta de ideas del 
PSOE-PVI la que convierte una buena idea en un sin sentido absoluto.

Vinaròs no tiene un museo, en cambio ahora el Equipo de Gobierno 
propone un museo en el campanario, ¿cómo se valora esta situación 
desde el Partido Popular? 
Este Equipo de Gobierno actual ha sido el que cerró el único museo de 
nuestra ciudad y ahora pretende lavar su conciencia con esta idea que siendo 
interesante pero no es la prioritaria para nuestra ciudad.
La arciprestal tiene un rico patrimonio y obviamente merece un museo pero 
esto no debe hacernos olvidar que Vinaròs necesita un museo municipal 
que no tiene y que ha sido y es otro de los grandes olvidados del Equipo de 
Gobierno. La cultura no es solamente inaugurar exposiciones en un pasillo de 
la biblioteca, la cultura de un pueblo o ciudad empieza cuando sus ciudadanos 
conocen su historia y sin un museo esto es imposible. 

El Casal Jove viene funcionando desde hace tres años, ¿qué valoración se 
realiza de este periodo? 
El Casal Jove fue otra reivindicación que desde Nuevas Generaciones de 
Vinaròs reclamamos en la anterior legislatura y que se abrió sin saber para 
qué se abría. Después de unos pocos años funcionando, algo se ha mejorado 
pero sigue siendo un auténtico desconocido para la mayoría de los jóvenes. 
Pensamos que no se ha apostado lo suficiente por el Casal Jove porque 
ni sirve como espacio de encuentro para los adolescentes ni sirve como 
punto de información juvenil. Las personas que allí trabajan son excelentes 
profesionales pero necesitan más recursos. 
Por otra parte en verano, que es cuando más tiempo libre tienen los jóvenes, 
el Casal Jove está cerrado porque las personas que durante el resto del año 
trabajan allí se destinan a la Escola d’Estiu L’Illa, y esto es otro error que hace 
falta corregir.

Según la concejala de Juventud la Escola d’Estiu L’Illa ha tocado techo, 
¿podría mejorarse? 
L’Illa nació durante los gobiernos del Partido Popular en Vinaròs, es 
importante recordarlo porque a veces se olvida intencionadamente por 
quienes nos gobierna. Fue una apuesta que ha ido creciendo poco a 
poco y nos entristece que la concejala de Juventud se resigne diciendo 
que ya hemos tocado techo. El Ayuntamiento nunca debe pensar que ha 
tocado techo en nada, siempre debe buscar superarse y L’Illa todavía tiene 
aspectos que podrían mejorarse para dar un servicio más amplio a todos 
los niños con padres que trabajan en verano.

Los jóvenes tienen una tasa de paro en España de más del 40%, ¿qué 
futuro les espera a los jóvenes vinarocenses?
El futuro que les espera con los gobiernos socialistas es un futuro de 
más paro y más impuestos. Desde hace dos años se están recortando las 
becas universitarias por parte del Ministerio y en el ámbito local el PSOE-
PVI se han negado a crear unas ayudas al transporte universitario como 
propusimos desde el Partido Popular.
Los jóvenes necesitan que se les den oportunidades y facilidades para 
acceder al mercado laboral y el Ayuntamiento, a pesar de sus limitadas 
competencias, algo más podría hacer. Desde luego que con un gobierno 
municipal del PP en Vinaròs los jóvenes tendrán más ayudas y facilidades 
para crear su empresa.

OPINIÓ 

www.ppvinaros.es“Me duele ver como no existe un 
proyecto cultural para Vinaròs”

Luis Gandía, responsable de Cultura y Juventud del PP: 
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Treballem per Vinaròs www.blocvinaros.net

I com sempre, davant d’un altre objectiu assolit… el PP està de los nervios.

Centre de dia i residència
El dia 8 d’agost el ple de l’Ajuntament va aprovar amb el vot en contra 
del Partit Popular (una vegada més i en són...) la proposta en relació a les 
obres incloses al Fons Estatal per a l’ocupació i la sostenibilitat local (Plan 
Zapatero II) relatives al centre de dia per a majors depenents i serveis 
complementaris. 
Una gran obra llargament desitjada i que ara serà possible gràcies al 

govern d’Espanya per un import de 2.143.863 euros més IVA. L’empresa 
adjudicatària és una unió d’empreses GyC i OMBRA (empresa de Vinaròs) 
que van presentar el projecte més valorat tècnicament i amb una proposta 
econòmica i de llocs de treball àmpliament satisfactòria.
Les paraules sobren, allò que es diu “una imatge val més que...”, per tant 
això és una projecció del projecte.
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www.pvi-vinaros.org

EN EL CAJÓN DEL OLVIDO

El 26 de febrero del 2009 el periódico 
Mediterráneo daba la siguiente noticia sobre el 
Plan Camps: “La Generalitat ha dado finalmente el 
paso y ya ha publicado en el DOGV su plan especial 
de apoyo a los municipios. Lo ha hecho esta semana, 
un mes después de presentarlo. El programa 
anticrisis del Consell contempla una asignación 
de 1.020 millones de euros a dos años vista (2009-
2011), su reparto seguirá criterios poblaciones (en 
base al censo del 1 de enero de 2008), por lo que 
a la provincia de Castelló le corresponderá en dos 
anualidades cerca de 120 millones de euros (203 por 
habitante). No obstante, este dinero aún tardará 
en llegar. El Ejecutivo valenciano ha establecido un 
plazo de 60 días para la presentación de proyectos y 
otro posterior de 40 para su aprobación, con lo que 
hasta junio –del 2009– no se espera que se inicien 
las obras. El plan de Camps guarda solamente 
una similitud con el otro fondo extraordinario 
para los municipios que promueve desde finales 
de 2008 el Gobierno central: la distribución de las 
ayudas según el criterio poblacional. En el resto 
de cuestiones difiere de forma sustancial. Dilata 
un año más los plazos de ejecución, hasta el 31 de 
enero de 2011, aunque su cuantía es superior (200 
millones más para la Comunitat, 20 más para la 
provincia), y permite a los ayuntamientos utilizar 
este importe para financiar dotaciones incluidas 
en los presupuestos municipales (el Plan E obliga a 
que sean nuevas). Además, según se desprende en 
el decreto ley de este plan publicado en el DOGV, 
las obras no empezarán hasta junio –del 2009– 
como pronto. Primero hay fijado un periodo de 
dos meses –del 28 de febrero hasta el 28 de abril– 
para que cada consistorio presente sus iniciativas 
–vía electrónica a las direcciones territoriales de la 
Conselleria de Economía. Posteriormente, habrá un 
plazo máximo de 40 días para que sean aprobadas 
y luego otro de 15 días para que el departamento 
de Gerardo Camps consigne el presupuesto 
necesario para que se puedan iniciar las obras. 
El decreto especifica que las actuaciones tendrán 
que estar acabadas antes del 31 de enero de 2011 
e indica que se tramitarán por el procedimiento 
administrativo de urgencia, siempre que tengan un 
periodo de ejecución de un año. Los 135 municipios 
de Castelló, con un total de 594.915 habitantes en 

el censo del 1 de enero de 2008, recibirán en los dos 
próximos años 120 millones de los 1.020 previstos 
para la Comunitat. La capital de la Plana, en base a 
sus 177.924 habitantes, obtendrá 35 millones, Vila-
real 10 (con 50.626) y BOrriana (con 34.235) 6,9. A la 
Vall d’Uixó le corresponden 6,6 millones, a Vinaròs 
5,6; a Benicarló 5,3; a Onda 5,1; a Benicàssim 3,6; a 
Nules 2,7; a Orpesa 2,2 y a L'Alcora 2,2, entre otras 
localidades de la provincia”. 

Dos meses antes…
…el Gobierno central había puesto en marcha el 
primer Plan E de cuyo reparto recibimos cerca de 
cinco millones de euros que hemos gestionado 
de forma rápida y eficiente, permitiendo que 
vean la luz la remodelación del nuevo mercado 
municipal y la del edificio del Pirulí ya en servicio, o 
la construcción de la carpa en donde ya el verano 
pasado pudimos ver cine, no bajo las estrellas, 
sino a la fresca y muchos otros actos más, o la 
distribución de agua potable a la ermita con la 
construcción de depósitos para la lucha contra 
los incendios de este nuestro mejor entorno 
verde y monumental, próximos a terminar. Pero es 
que, además, este año también hemos gestionado 
y puesto en marcha las obras del segundo Plan E 
por el que ya se está trabajando en la adecuación 
de las antiguas instalaciones del Pou de Mangrano 
que albergará el centro de floricultura para 
discapacitados y es inminente la adjudicación de 
la construcción del centro de día e instalaciones 
anexas de la futura Residencia para la Tercera 
Edad, todo ello con otra inversión del Gobierno 
central muy cercana a la del primer plan E. 

No queremos ni imaginarnos…
…lo que los del PP hubieran llegado a decirle al 
vilipendiado presidente Zapatero de haber hecho 
lo que está haciendo el president Camps con su 
plan Confianza “virtual” del que, año y medio 
después, aún no ha llegado ni un céntimo de euro, 
ni nadie ha pegado una sola paletada y, desde 
luego, nadie ha visto aún por Vinaròs ningún 
cartel naranja como el de la foto. La provincia de 
Castellón ya ha superado el 25% de paro. La que 
más de nuestra Comunidad y de las primeras de 
España, cuando hace tres años estábamos en el 
8%. Un incremento brutal, de los que más, con 

unas consecuencias catastróficas, porque no es lo 
mismo pasar de un paro del 12% a un 20% del 
promedio nacional (8 puntos más) que de un 8% 
a un 25% (17 puntos más) como registra nuestra 
provincia. Con lo necesarias que son las inversiones 
públicas para la generación y mantenimiento 
de los puestos de trabajo, es increíble como 
desde la misma patronal, sindicatos y partidos 
políticos –con el PP en cabeza– no se monta una 
manifestación en toda regla frente a las puertas 
del Palau de la Generalitat contra la mentira y 
el engaño de un president muy tocado por las 
sospechas de corrupción que, con los actuales 
recortes presupuestarios se las verá y deseará 
para poder cumplir su compromiso personal – ya 
que es él quien más ha fomentado que al Plan 
Confianza se le conozca como Plan Camps– para 
con los trabajadores y las empresas que necesitan 
de medidas para la reactivación de la economía. 
Bajo ningún concepto…

…renunciaremos a lo que…
…nos corresponde –máxime cuando llevan 7 años 
sin invertir nada nuevo en Vinaròs– y exigiremos 
al president que lleve a cabo sus compromisos y 
construya la piscina cubierta, repare el techo del 
Molí Noguera y ejecute la evacuación de pluviales y 
la mejora de la accesibilidad. Otra de las artimañas 
para disimular la penuria económica por la nefasta 
gestión de la Generalitat del PP ha sido decirle a los 
Ayuntamientos lo siguiente: firmemos un acuerdo 
por el que la Generalitat les avalará; ustedes –el 
Ayuntamiento– se buscan el dinero y ejecutan 
los proyectos del Plan Confianza, que luego la 
Generalitat ya se los pagará. Todos sabemos que 
un aval es una fianza; por ello ahora entendemos 
por qué al Plan Camps se le llama Plan Confianza, 
aunque lo han escrito mal porque debería haberse 
llamado plan “Con Fianza”.
 

Tras siete años habiendo…
…tenido que hacer el Ayuntamiento de mini 
Generalitat no podemos tener demasiada 
confianza con la Generalitat, hasta el punto que 
no vamos a jugárnosla ejecutando las obras del 
Plan Confianza con nuestros recursos y el respaldo 
de una hipotética fianza de la Generalitat. Digan 
lo que digan los del PP que critican nuestras 
finanzas municipales, la situación económica de 
nuestro municipio, fruto de nuestra gestión, 
es desde luego muchísimo mejor que la de la 
Generalitat, porque nuestra deuda actual es 
perfectamente asumible y está completamente 
controlada; nosotros no tenemos que cambiar 
de compañía eléctrica para que no nos corten 
la luz. Pero, si nos tenemos que endeudar más 
para hacer y pagar las obras del Plan Camps sin 
saber cuando cobraremos o, si llegaremos a 
cobrar de la Generalitat, eso…, eso nos dejaría 
financieramente destartalados. Es lo mismo que les 
ocurre a la mayoría de los municipios valencianos 
gobernados por el PP, que no se fían demasiado 
de su president porque tampoco le aceptan esta 
artimaña y no ponen en marcha ninguna de las 
obras del plan Confianza Dormida.
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www.pspv-psoe.net/
vinaros

C./ Sant Francesc, 18 
- 1er  A

Tel. 964 452501

Des del BLOC es pretén donar a conéixer un dels jocs més populars i 
tradicionals del País Valencià i així animar que els vinarossencs tornen a 
recuperar la tradició de jugar al carrer aquest joc tan valencià.
La pilota valenciana és l'esport de pilota autòcton del País Valencià. 
Dos jugadors o equips cara a cara competeixen a llançar-se una pilota 
amb la mà sota determinades regles, depenent de la modalitat, tals com 
que la pilota passe per sobre d'una corda o avance unes ratlles en terra.
Tot i que normalment se la coneix simplement com a pilota, s'anomena 
pilota valenciana per distingir-la d'altres jocs de pilota, com la pilota 
basca, que es juga normalment contra un mur. Sota aquest nom genèric, 
hi ha tot un seguit de modalitats que es diferencien segons la pilota amb 
què es juga, el recinte de joc o les comarques on es practiquen.
Excepte en el cas del frontó, totes les modalitats de la pilota valenciana 
es caracteritzen perquè els jugadors estan cara a cara, separats per 
una corda o unes ratlles en terra, i han de colpejar la pilota amb la mà 
(que durà unes proteccions segons el tipus de pilota). En general, s'hi 
pot jugar al carrer (galotxa, llargues i raspall), o en un trinquet (escala 
i corda i raspall).
S'ha buscat de fer al carrer de Sant Nicolau, un carrer que antigament 
es feia servir per fer les partides de pilota valenciana al nostre poble. En 
la part que dóna al passeig antigament hi havia un mur alt i aquest feia 
de trinquet per als pilotaires. Quasi tots els caps de setmana hi havia 
competicions i exhibicions d'aquest esport que estava molt arrelat a les 
festes i en la joventut.
Veniu el proper dissabte dia 14 d'agost a partir de les 18 hores al 
carrer de Sant Nicolau (travessia Safont) i podreu gaudir d'una tarda 
de tallers de pilota valenciana per als més joves i una extraordinària 
exhibició amb els pilotaires del Club de Pilota Valenciana de Benicarló. 
No t'ho pots perdre!

El BLOC de Vinaròs amb la seua abstenció 
dóna suport al pressupost del 2010 

Domènec Fontanet: 
“No és un bon acord ni estem contents de com han 
anat les converses amb el regidor d'Hisenda, ja que 
moltes de les nostres propostes no s'han acceptat, 
però a aquestes altures de l'any no podem esperar 
gran cosa. Per realitzar totes les propostes només 
quedaran quatre mesos, crec que serà difícil 
aconseguir el cent per cent dels objectius. Aquest 
Equip de Govern cada vegada va a pitjor”. 

El regidor i portaveu del BLOC a l'Ajuntament de Vinaròs, 
Domènec Fontanet, ha informat que “durant aquestes setmanes 
hem estat treballant per aconseguir que les propostes que 
des del BLOC vam recollir en la Campanya de Pressupostos 
Participatius queden reflectides en partides pressupostàries dins 
del pressupost del 2010. De les vint-i-cinc propostes recollides, 
només se'n van presentar catorze a la taula de converses amb el 
regidor d'Hisenda i d'aquestes al final només se n'han acceptat 
nou. No podem estar contents ni satisfets ja que no s'ha arribat 
a les expectatives que des del BLOC esperàvem, però, en política 
s'ha de mirar primer pels interessos del poble amb les exigències 
d'una persona i buscar el consens per arribar a acords”.
Segons Fontanet, “d’un pressupost que s'aprova en el mes de 
juliol i entrarà en vigor en el mes d'agost no es pot esperar gran 
cosa ja que només quedaran quatre mesos per a desenvolupar-
lo. Som molt crítics i no aprovem la manera com des de l'equip 
de govern del PVI i PSOE s'estan duent els números i els 
comptes al nostre ajuntament. El partit socialista sempre ha 
patit d'una cosa, de no saber administrar els diners públics, ni 
controlar la despesa i tindre com a regidors persones que no 
estan preparades per a gestionar diners de tots, malgastant en 
alguns casos amb obres, viatges, rotondes i actes no prioritaris”.
El regidor nacionalista continua dient “però el que compta és 
realitzar aquells compromisos que hem adquirit de la gent de 
Vinaròs i per a l'any 2010 aquestes són les propostes acceptades 
dins del pressupost”:

1. Adequar i urbanitzar el carrer del Doctor Fleming
2. Redactar un avantprojecte de local d'assajos per 

als músics
3. Redactar un avantprojecte de local cívic
4. Substituir o col·locar jocs infantils en la Colònia 

Europa
5. Adequar i posar terra al pati i pintar les aules del 

col·legi Assumpció
6. Adequar el camí rural Mas d'en Brau
7. Promocionar activitats tradicionals i populars
8. Ampliar a les zones turístiques Nord i Sud de 

connexió Wi-Fi
9. Traure les bases per a concursar per obtenir una 

llicència de taxi adaptat

Per tant, des del BLOC, com hem fet durant l'any 2008, 2009 i ara 
en el 2010, el nostre vot per aprovar el pressupost és l'abstenció, 
ja que encara que es recullen algunes de les nostres propostes, 
no és el pressupost que el BLOC faria si tingués responsabilitat 
en l'àrea d'Hisenda o de Govern. Els nostres criteris per fer 
un pressupost són molt diferents a la manera que el PVI i el 
PSOE estan portant a terme durant aquests 7 anys que estan 
governant. 

El proper dia 14 d'agost  a  par tir  de les 18h 
al  carrer de Sant Nicolau es farà la primera 

exhibició de pilota valenciana  a  càrrec del 
Club de Pilota Valenciana de Benicarló 



8

7  agost  2010

Associació de veïns Migjorn

Sempre lluitant per Vinaròs

Joan Francesc Sanç Associació Veïns Migjorn de Vinaròs

OPINIÓ 

Aiguadoliva i d’altres Què és fer periodisme?Rectificar és de sabuts

Esquerra Unida

Protesta de los vecinos de la calle José María Salaverría

Sebastián Orts y treinta y siete firmas más

Molt s’ha escrit sobre el port de Vinaròs, potser 
massa, el que potser no s’haja dit mai és la 
privatització que pot significar caure en mans 
totalment privades, com pot ser el projecte Castor, 
la seua explotació, com a mínim d’una part molt 
important de les seues instal·lacions i l’abandó 
total per part de les administracions de potenciar-
lo com a port comercial. Expressions com motxus 
bonus per referir-se als europeus o “castellans 
de fora” per als sud-americans ja no són d’ús 
normal, ni de bon tros. Aquestes expressions eren 
totalment normals quan el nostre port encara es 
podia dedicar al comerç.
Un amic meu, que es dedica a la venda de ferros 
i material per a la construcció, em deia ahir 
mateix que a causa de la crisi es plantejava tancar 
el magatzem que té. Em deia “si com a mínim 
n’hagués pogut vendre unes quantes tones per al 
Castor, però tot se’n va a l’estranger”. 
Però què s’ha de fer, és molt difícil que una 
tendència, sobretot si damunt li ha posat les urpes 
el gran capital, es puga canviar.
No cal oblidar però que a part de la desfeta del 
nostre port, se n’estan gestant d’altres. Potser 
la més important és la que es gesta al voltant 
d’Aiguadoliva que pot suposar per a Vinaròs la 
destrucció del potser únic paratge humit que 
tenim.
Aquest paratge, no cal dir-ho, suposa un punt de 
descans per a milers d’aus que recorren les nostres 
costes però la importància d’aquest punt humit 
cal que el valoren els mateixos tècnics, no fos cosa 
que algú em tracte de saberut i de guardià de les 
essències pàtries i de classe, i jo naturalment no em 
vull atribuir aquest títol, i també que es deixe per 
als coneixedors de les àrees de totes les migracions 
i de les àrees de descans de les aus, amfibis i rèptils.
A part de quedar-nos sense un paratge natural 
dels més importants del nostre terme, volen fer a 
l’indret 260 habitatges de luxe només passe la crisi. 
D’aquesta manera aprovant-ho deixen pas lliure a 
la futura especulació. 
El que cal recordar i tindre present és que 
l’únic partit que es va oposar al projecte i al 
desenvolupament del PAI d’Aiguadoliva i que 
significa la total destrucció de l’indret va ser el 
BLOC, tots els altres es van alinear al costat de tots 
aquells que l’únic que pretenen és obtenir o deixar 
obtenir diners al preu que siga. 

Segurament tothom alguna 
vegada en la vida haurà escoltat 
aquest refrany i segurament també 
haurà aplegat a la conclusió que és 

veritat.
Per eixe motiu, a Esquerra Unida entenem que 
almenys en el tema d’urbanisme i d’instal·lacions 
a Vinaròs hi ha molts sabuts, ja que no hi ha obra o 
instal·lació que es realitze que no es rectifique una, 
dos o més vegades.
Sense retrocedir gaire en el temps, esmentarem 
només dos o tres temes recents –per qüestió 
d’espai– que s’han anat rectificant.
En primer lloc, el canvi dels tendals dels restaurants 
del passeig marítim. Ara i segons informacions, es 
pensen canviar de lloc i el cost d’aquest canvi serà 
a càrrec de l’ajuntament. Quan es van col·locar 
per primera vegada els van pagar els restaurants, 
però ara en haver de rectificar, ho ha de pagar el 
consistori amb diners del poble.
En segon lloc, i també en el mateix passeig, ja 
s’han canviat algunes pedres de les soques de les 
palmeres per tarimes de fusta. No sabem qui es farà 
càrrec de la despesa de la rectificació perquè no en 
tenim cap informació. Ens sembla que serà a càrrec 
de l’ajuntament amb diners del poble, és clar.
En tercer lloc, segurament tota la ciutadania de 
Vinaròs ja sap que la biblioteca municipal estarà uns 
dies tancada per tal de fer-hi algunes rectificacions 
i adequacions amb la finalitat d’obtenir la llicència 
d’activitat, ja que després de quatre anys de 
funcionar encara no la té.
A Esquerra Unida no entenem com després de 
quatre anys sense llicència, ara cal obtenir-la, coste 
el que coste. ¿No s’hagués pogut obtenir quan es 
va fer i no ara després de quatre anys i coste el que 
coste?
També a Esquerra Unida coneixem el bon 
funcionament i la bona acceptació que està tenint 
la biblioteca municipal, però entenem que això no 
té res a veure perquè si és de llei que s’ha de tindre 
la llicència d’activitat, doncs l’ha de tindre.
Però bé, siga com siga, el que està clar és que és una 
obra més a la qual no podia faltar les rectificacions i 
adequacions com tantes i tantes altres.
Des d’Esquerra Unida esperem que altres projectes 
i obres que es pensen realitzar a Vinaròs també 
tinguen rectificacions i adequacions pel bé del 
poble i així es pogués fer realitat el refrany que diu 
“rectificar és de sabuts”.

Des de Migjorn 
ja ens hem 
queixat més d’una 

vegada de l’acaparació dels partits polítics, amb 
representació a l’Ajuntament de Vinaròs, del 
setmanari d’informació local, El Diariet. Que dit de 
passada, recordant la dèria estalviadora d’aquests 
partits, preguntem: per què no ens estalvien les 
quatre planes que omplin totes les setmanes?, 
que no són per informar-nos?, o més aviat per fer 
demagògia, propaganda, partidista, i més d’un 
insult. Però, últimament qui encapçala el medaller 
és el PP, amb les entrevistes d’autobombo que es 
fan ells mateixos?
Per aquest motiu, preguntem a la
Directora i cap de redacció
Si les entrevistes que publica el PP 
Són fetes per membres
Del consell de redacció
O com sembla són autoentrevistes
En no anar signades 
Per cap membre del consell de redacció.
Suposem que “legalment” ho poden fer
Però, per ètica i respecte als que paguem
Els regidors i la revista, no ho 
Haurien de fer.
Com diem, els regidors i partits
Que cobren dels nostres impostos
Utilitzen un espai públic per fer periodisme groc
Propaganda partidista, privada i quasi sempre 
manipulada
Hem escrit d’aquesta manera per no perdre 
el nostre raconet setmanal a El Diariet sempre 
respectant les 30 línies que tenim assignades.

Addenda: Ens podrien informar de quant costa la 
publicació de cada plana, gràcies.

Señor Alcalde de Vinaròs, Jordi Romeu
Los vecinos de la calle José María Salaverría esperamos 
se nos dé una explicación sobre el motivo por el cual 
nuestra calle se ha quedado sin remodelar, máxime 
teniendo en cuenta que recientemente se han 
reformado todas las anteriores y posteriores calles 
limítrofes con la misma, o sea: Tomás Mancisidor, 
Sanchís Vilaplana, Baix Maestrat, y Ausiàs March. 
Estando la nuestra situada justo en medio de 
estas cuatro, no llegamos a comprender qué es lo 
que ha ocurrido, pues creemos que lo más lógico 
hubiese sido hacer estos trabajos correlativamente 
calle tras calle incluyendo la nuestra. Los vecinos 
de José María Salaverría reivindicamos los mismos 

derechos que el resto de los ciudadanos a disfrutar 
de una calle digna en la cual se pueda ir por 
las aceras con un coche de bebé o una silla 
de persona discapacitada, etc., sin tener que 
bajarse a la calzada en determinadas ocasiones 
con el consiguiente peligro que ello supone, 
principalmente en los puntos de coincidencia con 
las farolas, debido a la estrechez de las aceras. Como 
no le vemos ninguna lógica a este hecho queremos 
pensar que se trate de un error administrativo que se 
pueda subsanar a la mayor brevedad posible.

Atentamente 
Sebastián Orts y treinta y siete firmas más.

Fe d’errates

L’escrit d’opinió publicat el 24 de juliol 

en aquest setmanari titulat “Necessitats 

i prioritats” va ser signat per error per 

Joan Francesc Sanç, el qual no és el 

responsable de l’escrit, sino l’Associació 

de Veïns Migjorn. 
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 SETMANARI D’INFORMACIÓ LOCAL

ACTUALITAT

SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA I URGENT DE L’AJUNTAMENT 
PLE 3 D’AGOST DE 2010

ORDRE DEL DIA

1. Ratificació de la urgència de la convocatòria. 

2. Proposta en relació a les obres incloses al Fons 
Estatal per a l’Ocupació i Sostenibilitat Local relatives 
al Centre de Dia per a majors dependents i serveis 
complementaris per a Serveis Socials en Vinaròs. 
S’aprova per majoria, amb els vots a favor del PSOE, el 
PVI i el BLOC i el vot en contra del PP.

L’Ajuntament de Vinaròs va aprovar dimarts passat 
en ple extraordinari l’adjudicació, a la UTE formada 
per les empreses Ombra i GyC, de la construcció 
del centre de dia, amb els vots a favor del PSOE, 
el PVI i el BLOC i el vot en contra del PP. L’obra està 
inclosa en el segon Plan Zapatero, se situarà en els 
terrenys de l’avinguda de Gil d’Atrocillo i la inversió 
supera els 2 milions d’euros.

El regidor del PP Juan Bautista Juan va argumentar 
el vot en contra dels populars destacant que 
de les valoracions tècniques, econòmiques i 
d’ocupació, l’empresa adjudicatària causava 
baixa temerària tant en la part econòmica com 
en la contractual. “Vam preguntar als tècnics 
si les altres empreses que concursaven podien 
recórrer a aquesta adjudicació i si, en aquest cas, 
aquest recurs tenia possibilitats de prosperar, i ens 
van dir que sí a ambdues coses. Ateses aquestes 
circumstàncies vam pensar que això podria 
ocasionar complicacions a l’Ajuntament i que no 
era correcte donar aquesta adjudicació”, va explicar 
Juan. El portaveu popular va matisar que això “no 
significa que estiguem en contra ni de la realització 
del projecte ni de cap empresa en particular”. Juan 
també va recordar que els tècnics “han mantingut 
una posició contrària a aquesta adjudicació”.

El regidor d’Urbanisme, l’independent Javier 
Balada, va contestar Juan que l’adjudicació es fa 
“a la millor oferta i la més puntuada”, encara que 
va reconéixer que “va fer una oferta de personal 
temerària que haurà de ser controlada”. Balada 
va recordar que aquesta obra pertany al segon 
pla estatal “per la qual cosa té uns controls no 
sols de l’Ajuntament, sinó també de l’Estat”. Per al 
regidor del PVI, en el cas que aquesta empresa no 
puga complir amb allò que s’ha estipulat quant 
al personal que ha de contractar “no cobrarà el 
30%, atés que no complirà amb les especificacions 
que marca el pla”. El regidor independent també 
va qualificar l’adjudicació d’“arriscada, però no 
d’il·legal”.
D’altra banda, el regidor nacionalista, Domènec 
Fontanet, va apuntar que aquesta UTE va ser 
l’empresa més puntuada econòmicament i 
tècnicament i que, “encara que és cert que va 
haver-hi una baixa, va ser justificada amb tota 
la documentació per part de l’empresa i no hi ha 
de què alarmar-se”. Fontanet també va dir que 
el projecte “agrada” al seu grup municipal i que 
“apostem per ell”. 
Per la seua banda, la portaveu socialista, Librada 
López, va incidir en el fet que l’adjudicació “és 
totalment legal i la millor oferta presentada”. López 

va qualificar l’argument dels populars de “molt 
dèbil i fins i tot absurd”, ja que les empreses “per 
llei poden recórrer un acord, i, a més, el resultat del 
recurs el decideixen els tribunals”. 
Respecte a la baixa temerària quant a la part 
d’ocupació, la portaveu socialista va apuntar que 
“el moment de valorar el seu compliment no és 
ara”. 
Finalment, l’alcalde, Jordi Romeu, va recordar 
al PP que l’informe dels tècnics en la mesa de 
contractació “no és vinculant” i que “políticament 
s’ha de decidir i entenem tots menys el PP que 
aquesta és la millor oferta”. El primer regidor, que 
va destacar que “no estem aprovant res il·legal”, 
també va apuntar que “si hi ha incompliments 
s’hauran de sancionar”.
Finalment, va indicar que aquest era “un dia 
molt important per a Vinaròs”, atés que s’inicia la 
construcció del centre de dia i la residència de 
la tercera edat. “Estem contents perquè a la UTE 
adjudicatària també hi ha una empresa de Vinaròs”.
El plenari va acabar amb agraïments i aplaudiments 
de part del nombrós públic que va omplir el saló 
de plens, a pesar de la primerenca hora –les 8.30– 
en què es va celebrar la sessió. Es tractava de 
treballadors que veuen com aconsegueixen per a 
la seua empresa un important projecte.

L’Ajuntament adjudica l’obra del centre de dia
La inversió serà de més de 2 milions d’euros i està inclosa en el segon Plan Zapatero
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Jorge Martínez Mateu de Piscis-Mislata i Noemí 
López Medina de CDN Zamora, guanyadors 
absoluts de la travessia gran.

Com és tradició, el primer diumenge d’agost va 
tindre lloc la travessia al Port de Vinaròs, aquest any 
commemorant el seu 50é aniversari en un ambient 
festiu al temps que competitiu, on van pendre part 
207 nadadors, mostra de l’èxit de participació a més 
dels nombrosos exnadadors del club i simpatizants 
que van saber divertir-se al temps que lluïen al cap 
els gorrets blancs commemoratius dels anys 50, en 
una prova no competitiva.

Va ser un matí on les instal·lacions cedides pel 
Club Nàutic van veure una exemplar organització 
d’una travessia puntuable per al circuit d’aigües 
obertes, amb la col·laboració del parc de bombers, 
la creu roja, protecció civil, mitjans de comunicació 
i diverses embarcacions a motor i piragües.

La travessia va constar de tres distàncies: 250 

metres per als més menuts, anys 2002 i posteriors, 
700 metres per als nascuts dels anys 1998 al 2001, i 
2.000 metres per a la resta de participants. La prova 
de natació adaptada va ser de 250 metres.

Els guanyadors de la travessia gran van ser Jorge 
Martínez del C.N. Piscis-Mislata i Noemí Lopez, 
vinarossenca del CDN Zamora. A la travessia 
mitjana, els guanyadors van ser Xavier Bordes 
del C.N. Vinaròs-Cala Montero i Noemí Anta del 
C.N. Benicarló, i a la petita van guanyar Adrián 
Ordóñez del C.N. Quart de Poblet i Irina Sebastià 
del C.N. Vinaròs-Cala Montero. El millor temps dels 
participants en natació adaptada va ser de Ramón 
Meseguer. 

El trofeu al millor equip, Trofeu Caixa Vinaròs, se’l va 
emportar el C.N. Vinaròs. D’altra Banda, el trofeu al 
club amb més participants, on no participa el club 
organitzador, va ser per al club SOS Rafelbunyol.

També es va lliurar el VI Trofeu Cala Montero al 

nadador més veterà, Agustín Miralles Adell i al 
nadador més jove, Sara Gual, tots dos del C.N. 
Vinaròs-Cala Montero.

El lliurament dels trofeus va comptar amb la 
presència de l’alcalde, Jordi Romeu, els regidors 
María José Ferrer i Juan Antonio Beltrán; el 
president del Club Nàutic, Vicent Bort, Pepita de 
Caixa Vinaròs, la reina i les dames de Festes. A més 
a més, cal agrair moltíssim la presència del nostre 
patrocinador, José Luis Montero.

Després de la travessia es va gaudir d’un emotiu 
dinar de germanor on Antonio Figueredo va 
rebre l’homenatge que va donar fi a la seua llarga 
trajectòria en el món de la competició.

Felicitats a tots els participants en aquesta 50a 
edició de la travessia al nostre port i agraïments 
a tots els col·laboradors i especialment a Cervera-
Carceller.

La Travessia 
al Port de Vinaròs 
XV Trofeu Ciutat de Vinaròs 

Antonio Figueredo va rebre l’homenatge que va donar fi a la seua llarga trajectòria en el món de la competició
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de Travessia al Port

El nadador més veterà, Agustín Miralles Adell i al nadador més jove, Sara Gual, tots dos del C.N. 
Vinaròs-Cala Montero.

Jorge Martínez Mateu de Piscis-Mislata i Noemí López Medina de CDN Zamora, guanyadors 
absoluts de la travessia gran

50 anys

Cocemfe, a través de su Club Bamesad participó en la L Travesia al 
Puerto: en la prueba de 250 metros Jordi, Jonathan, Manolo, Julia, 
Ramón M. Ramón Ll. En esta distancia, todos los nadadores adaptados 
tuvieron una excelente actuación, siendo primero y segundo Ramón 
M. y Jonathan, respectivamente. En la distancia de 700 metros, 
gran travesía de nuestro nadador Sebastián. Felicidades a todos y 
especialmente a Manolo y a Esther por su gran labor. Felicitar y dar 
las gracias en nombre de Cocemfe Maestrat a la Cruz Roja de Vinaròs 
por su hermoso trabajo a favor de los nadadores discapacitados. Sin 
vuestra generosa colaboración, algunos de ellos, no habrían podido 
participar en esta travesía. 
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ACTUALITAT

Preu dels tiquets: 85€ 
El preu del tiquet està calculat a partir d’una 
consumició per a 6 persones. 
Inclou: safata de llagostins, botella de vi, safata de 
pastissos i botella de cava.

de llagostins i pastissos 
de Vinaròs

Degustació
12 d'agost

Organitza : 

A l'av. de l'Atlàntic a les 22 hores
Vetllada amenitzada per l'orquestra Carrusel
Tiquets a la venda a la Tourist Info Vinaròs 
(a partir del dia 2 d'agost)

La Conselleria de Turisme acaba de publicar 
una guia anomenada Guía de calas y playas 
con encanto, amb la finalitat d’enumerar i 
descriure aquelles cales i platges
que cal visitar de tota la Comunitat Valenciana, 
tant de la Costa dels Tarongers, la Costa de 
València i la Costa Blanca.

Dintre de Castellón Costa Azahar, en aquesta 
guia, apareix sota la denominació de “Cala 
con encanto”, una cala de Vinaròs, la cala 
de la Foradada, i acompanyant la fotografia 
de la mateixa cala, un text descriu la costa 
de Vinaròs com un paratge de suaus penya-
segats que originen xicotetes i recollides cales 

que s’escapen de les aglomeracions provocant 
la sensació d’intimitat i que tenen unes aigües 
amb una qualitat excepcional.
Per saber més sobre aquesta interessant guia, 
cal entrar a la pàgina web:
w w w.comunitatvalenciana.com.

Vinaròs és protagonista a ‘Playas y calas con encanto’ publicat per la Conselleria de Turisme

En els dos darrers números del conegut magazín 
mensual de turisme CV News, que edita i publica 
la Conselleria de Turisme, Vinaròs ha aparegut en 
dos ocasions. 
D’una banda, en l’últim magazín de la Conselleria, 
l’artista vinarossenc Carles Santos ha sigut el 
protagonista en una àmplia entrevista sobre la 
seua vida i trajectòria com a “artista integral”, tal 
com es descriu en el reportatge. Carles Santos 
deixa patent en la publicació l’amor per la seua 
terra, Vinaròs, i afirma que la Comunitat Valenciana 
té un gran nombre d’artistes amb talent.
Es pot veure el magazine en aquest enllaç: 

http://w w w.comunitatvalenciana.com/f i les/
publicacion/doc/cvnews63.pdf
D’altra banda, en el número anterior del 
magazine CVNews, també es va publicar un 
extens reportatge sobre les audioguies familiars 
de Vinaròs, descrivint el recorregut d’aquestes 
com una original i fantàstica forma de conéixer 
Vinaròs a través d’un guia molt especial, el 
mercader Sebastià Guimerà i Miralles. En la 
publicació s’esmenta la narració que aquest 
peculiar mercader relata al llarg del recorregut 
pels racons més emblemàtics de Vinaròs i recorda 
que aquestes audioguies (mp3) es poden llogar 

en l’Oficina de Turisme o bé descarregar-se 
gratuïtament en la web www.audioguies.vinaros.
es i que estan disponibles en 5 idiomes, la narració 
es pot escollir per a xiquets o adults. Aquestes 
audioguies han sigut valorades molt positivament 
per la Conselleria de Turisme, així com altres 
portals d’Internet com Viajarenfamilia.net com un 
impuls i novetat important en la Comunitat, pel 
que fa referència al turisme familiar. 
Es pot veure el reportatge sencer en aquest enllaç:
http://w w w.comunitatvalenciana.com/f i les/
publicacion/doc/cvnews62.pdf

Vinaròs apareix en les dos últimes publicacions del magazín de turisme ‘CVNews’

Mercat d'artesania de 
temàtica pirata
del 6 al 8 d'agost al passeig 
marítim de Vinaròs
Divendres 6 d'agost
(De 12.00 a 14.00 i de 17.00 a 19.00 
els animadors pirates recorreran di-
versos carrers per animar el públic a 
visitar-los.)

De 19.00 a 21.00 h Activitats per a xi-
quets en una zona habilitada per a ac-
tivitats participatives, on es faran jocs 
per als xiquets i representació de contes 
breus on els menuts seran els protago-
nistes.
De 21.00 a 23.00 h Jornada Gastronò-
mica. Les tavernes i parades d'aliments 
tenen en aquesta franja horària la màxi-
ma activitat, i les aromes i els sabors 
s'apoderen de l'entorn.
De 21.00 a 22.00 h Representació 
d'historietes per a xiquets.
De 22.00 a 23.30 h Actuació dels perso-
natges pirates al llarg del Mercat.
De 22.30 a 23.00 h Balls amb els xiquets 
a la zona de jocs.

Dissabte 7 d'agost
(De 12.00 a 14.00 i de 17.00 a 19.00 
els animadors pirates recorren di-
versos carrers per animar el públic a 
visitar-los.)
Obertura a les 11.00 h.

D'11.00 a 11.30 h Obertura del Mercat 
amb la presentació d'un pirata que na-
rrant històries parlarà de l'època en què 
es troben. 
De 19.00 a 21.00 h Tallers de pintura i 
jocs educatius per a xiquets.
De 21.00 a 23.00 h Jornada Gastronò-

mica. Les tavernes i parades d'aliments 
tenen en aquesta franja horària la màxi-
ma activitat, i les aromes i els sabors 
s'apoderen de l'entorn.
De 21.00 a 22.00 h Representació d'una 
obra participativa.
De 22.00 a 23.00 h Actuació dels perso-
natges pirates al llarg del Mercat.
De 22.30 a 23.00 h Balls amb els xi-
quets.

Diumenge 8 d'agost
(De 12.00 a 14.00 i de 17.00 a 19.00 
els animadors pirates recorren di-
versos carrers per animar el públic a 
visitar-los.)
Obertura a les 11.00 h.

De 19.00 a 21.00 h Globus i jocs per a 
xiquets. Als xiquets i les xiquetes que ho 
desitgen se'ls pintarà la cara i se'ls dona-
ran globus amb diferents formes: espa-
ses, flors i barrets, entre altres.
De 21.00 a 23.00 h Jornada Gastronò-
mica. Les tavernes i parades d'aliments 
tenen en aquesta franja horària la màxi-
ma activitat, i les aromes i els sabors 
s'apoderen de l'entorn.
De 21.30 a 22.00 h Representació d'una 
obra teatral per als més menuts: El Pirata 
Bucanero.
De 22.30 a 23.30 h Actuació d'un duo 
còmic al llarg del Mercat.
De 22.30 a 23.00 h Coreografia de ball. 
Els pirates ballaran la seua dansa parti-
cular de comiat.
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El PP de Vinaròs va denunciar dimecres l’“actitud 
obstruccionista” de l’Equip de Govern en els qua-
tre projectes del Pla Confiança que corresponen a 
la localitat, que a dia d’avui encara segueixen sen-
se licitar-se. El regidor i diputat autonòmic, Ma-
riano Castejón, va culpar d’aquest retard l’Equip 
de Govern per “no haver fet els deures per tirar 
endavant els tràmits”. Castejón va criticar que el 
primer regidor, Jordi Romeu, “només s’interessa a 
fer creure que el Pla Confiança és una decepció”, 
qualificant de “vergonyós” que des del Govern lo-
cal es culpe la Generalitat “quan la veritat és que 
són Romeu i Balada els culpables d’aquest re-
tard”. Un retard que, segons Castejón, provocarà 
que Vinaròs “siga l’últim municipi de la Comunitat 
Valenciana a executar les obres del pla”. Castejón 
també va apuntar que malgrat això, les obres se-
ran una realitat ja que “no podran amagar-se per 
més temps, perquè si mirem als pobles del costat, 
ja tenen obres licitades, en marxa o fins i tot fina-
litzades”.
Així, va assegurar que 460 municipis de 
la Comunitat Valenciana ja han realitzat 
2.345 adjudicacions corresponents al pla, 
“la qual cosa demostra que és una realitat”.  
Per la seua banda, el portaveu del partit a la ciu-
tat, Juan Bautista Juan, va assegurar que la im-
plantació del pla autonòmic va començar a Vina-
ròs “amb mal peu, descartant projectes com la pa-
rada d’autobusos o la residència i centre ocupa-
cional, i el recel de l’alcalde, que es referia al pla 

dubtant que es realitzés”.  
Els populars van basar les 
seues acusacions d’obs-
trucció al pla després d’una 
visita a les diferents conse-
lleries per interessar-se per 
l’estat dels quatre projectes 
pendents de licitació.

Així, respecte a la subs-
titució de la coberta del 
molí de Noguera, Juan va 
acusar l’Equip de Govern 
d’“haver esperat a l’últim 
dia per negar-se a conve-
nir que fos el mateix con-
sistori qui licités i adjudi-
qués el projecte”. També 
va dir que en aquest pro-
jecte “s’han hagut d’esme-
nar diverses deficiències” 
i que a dia d’avui “desconeixem si l’Ajuntament 
ha atorgat la llicència d’obres a la conselleria”. 
Respecte al pla integral d’accessibilitat, va dir que 
l’Ajuntament tampoc no va voler fer un conveni 
sobre la licitació i l’adjudicació d’un projecte “que 
quan va ser presentat tenia moltes deficiències 
i errors a esmenar”. En aquest moment, aquest 
projecte, segons Juan, està pendent de resoldre 
definitivament aquestes deficiències i després es 
traurà a licitació.

Quant al projecte d’aigües pluvials, Juan va 
acusar el consistori vinarossenc d’haver-se 
fet “un gran embolic” quant als imports, per 
la qual cosa la conselleria va haver de “retari-
far el projecte”, el cost del qual “ara és inferior”.  
Finalment, respecte al projecte bàsic de la pisci-
na coberta, va criticar que l’Ajuntament no hagu-
és presentat el projecte “fins al març de 2010”. A 
més, va assegurar que quan es va presentar “tam-
bé hi havia nombroses deficiències”.

El PP acusa l’Equip de Govern d’obstruir els projectes del Pla Confiança

El regidor i portaveu del BLOC a l’Ajuntament de 
Vinaròs, Domènec Fontanet, ha denunciat que 
“ens han arribat queixes per part de veïns de la 
zona Ameradors, de Fora Forat, Camí Fondo, Leo-
poldo Querol, Av. Castelló, i altres per l’estat dels 
solars que es troben abandonats, plens de brutí-
cia i per la falta de tancament”. 
Respecte a l’estat dels solars en aquestes zones 
s’observen escombraries, escombraries, brutícia 
i enderrocs d’obres, segons va indicar Fontanet, 
afegint que “la primera impressió és que estan 
abandonats, però no, tots ells tenen propietaris 
“. El regidor va continuar dient que “aquesta situ-
ació dóna una mala imatge del nostre poble però 
també té altres conseqüències que es veuen in-
crementades a l’estiu com són l’aparició d’insec-
tes i animals que poden transmetre malalties o el 
risc d’incendis per  les burilles que puguin caure 

o pels enderrocs que allí es troben”. Fontanet va 
recordar que el PGOU obliga a mantenir els so-
lars nets de vegetació i restes amb tancaments 
de 2 metres d’altura, tenint adequada presència, 
consistència i resistència mantenint l’alineació 
oficial. 
Una vegada ha passat un temps prudencial i no 
s’ha fet efectiva s’aplicarà la llei que diu que els 
ajuntaments han de dictar ordres d’execució 
d’obres de reparació, conservació i rehabilitació 
d’edificis deteriorats o en condicions deficients 
per al seu ús. Per tant, Fontanet va demanar “que 
l’alcalde ordeni als propietaris la neteja i tanca-
ment dels terrenys de la zona Ameradors, de Fora 
Forat, Camí Fons, Leopoldo Querol, Av. Castelló, 
i més deixant-les en perfectes condicions de se-
guretat i salubritat i en cas que no es faci que 
apliqui les mesures que marca la llei”. 

El Bloc exigeix la neteja de solars  abandonats

Esquerra Unida (EU) de Vinaròs ha manifestat 
la seua postura en contra del PAI d’Aiguadoli-
va, on està previst la construcció de 280 habi-
tatges nous al costat del barranc que divideix 
els termes municipals de Vinaròs i Benicarló.
El portaveu de l’agrupació local d’EU, Manuel 
Villalta, culpa d’aquest PAI el PP, que el va in-
cloure en el Pla General d’Ordenació Urbana 
(PGOU) quan governava en 2001, i l’actual go-
vern per gestionar-lo a pesar de mostrar-se en 
contra del PGOU en nombroses ocasions, se-
gons Villalta. 
EU considera que Vinaròs té habitatges de so-
bra, uns 2.600, i a l’any se’n venen uns 300, per 
això Villalta va manifestar no entendre la ne-

cessitat d’aquest PAI, del qual va dir que hi ha 
“informes on es manifesten deficiències”. 
D’altra banda, Villalta va criticar l’abstenció en 
els pressupostos dels dos partits de l’oposició, 
el PP i el BLOC. Del PP va dir que des de fa set 
anys critica contínuament el govern, “ara s’hi 
abstenen, es juga a la mentida, a la falsedat,… 
és hipocresia”. Crítiques extensibles al BLOC, 
perquè el seu regidor en el ple va dir que no 
eren els pressupostos que volia, “si no ho són, 
per què s’hi absté?”.
Finalment, EU continua demanant a l’alcalde 
que se li informe de la despesa anual que su-
posa a les arques municipals les hores extres 
que es paguen als agents de la policia local. 

Esquerra Unida es mostra en contra del PAI d’Aiguadoliva
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AB )Jow0td METEOROLOGIA
Per Domingo Callariza

VINARÒSde
des del 21/07 al 27/07 www.meteovinaros.com

ES UN MENSAJE 
DE COCEMFE MAESTRAT

FOTODENUNCIA

En la calle Santa Anna la gente aparca 
encima de la acera haciendo imposible el 

circular por ella 

HOY POR MÍ... 
MAÑANA PUEDE QUE POR TI

SON MUCHOS AÑOS LUCHANDO CONTRA 
LAS BARRERAS Y SE VAN VIENDO FRUTOS 

SOLIDARIOS CONSEGUIDOS

¡SUSPENDIDO EN SOLIDARIDAD!

L'esdeveniment començarà a les 22.00 hores del 
pròxim 12 d'agost amb una petita presentació 
dels restaurants del club de turisme Vinaròs 
Gastronòmic, els encarregats de preparar 
els llagostins. Una vegada feta aquesta breu 
presentació, seran els mateixos cuiners dels 
restaurants –Bergantín, Catering Maestrat, 
Langostino de Oro, Lúgano i Rafel lo Cristalero– 
els que començaran a distribuir els més de 200 
quilos de llagostins de Vinaròs entre el nombrós 
públic assistent. La degustació es planteja per a 
grups de 6 persones i inclou 1 quilo de llagostins 
més una botella de vi blanc. També es prepara, 
per part de l'Associació de Pastisseria de Vinaròs, 
una safata de dolços típics conjuntament 

amb una botella de cava. Per poder assistir-
hi tan sols s'ha d'abonar 85 € (la degustació i 
participació en aquesta famosa festa no arriba 
ni a 15 € per persona). A més, per als que no 
desitgen fer una degustació conjunta poden 
adquirir degustacions individuals (el mateix 
dia de l'esdeveniment) a un preu de 4 € per a 
la degustació de llagostins més una copa de vi i 
de 4 € per a la degustació de pastissos més una 
copa de cava.
Cal destacar que la celebració d'aquesta 
tradicional festa servirà en aquesta ocasió per 
donar inici a les III Jornades de Cuina Aplicada al 
Llagostí de Vinaròs 

La Festa del Llagostí  arriba amb novetats

Temperatura
  ºC Dia Hora
Mitjana 25,6
Mínima 19,2 2 7.00
Màxima 30,4 17 13.15

Pluja
  l/m2 Dia Hora
Dia més plujós 17,0 23
Màx. intensitat 162,2 23 1.30
Total mes 20,2

Vent
  Km/h Dia Hora Direcc. dominant
Mitjana 4,6 SSE
Màxima 37,0 7 20.00 SSW

RESUM CLIMATOLÒGIC 
MENSUAL JULIOL 2010

Indice UV
Lluvia

Temperatura

La Regidoria de Serveis de l’Ajuntament de Vinaròs 
va començar dimecres passat la instal·lació de les 
noves plaques amb els nous noms dels 82 carrers 
que hi ha a la zona turística nord. La primera zona a 
instal·lar-se les noves plaques és la dels Boverals, que 
es va iniciar dimecres amb la col·locació simbòlica 
de la primera placa: la del carrer de la Castanyola. 
El regidor de Serveis, Agustí Guimerà, va explicar 
que aquest canvi s’ha produït a partir del sugge-
riment de l’associació de veïns Avenord, i que els 
noms utilitzats sota el títol genèric “Vinaròs viu la 
mar” pertanyen a cinc registres, ja que s’han utilit-
zat noms oficials, populars, científics, cultes i co-
mercials o gastronòmics.
El consistori ha editat un plànol de la “rebatejada” 
zona dels Boverals perquè els visitants o fins i tot 
els mateixos veïns que no hi van amb freqüència 
no es perden, a més d’enviar una carta personalit-
zada a cada veí afectat advertint-lo del canvi. 

Vinaròs ‘bateja’ 82 carrers de la costa nord  
X.Flores
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Boda

Sopar 
de cole

El dia 17 de juliol es van casar el Sergi 
i la Laia a l’església de la Mare de Déu 
de la Salut de Sabadell i el preciós 
banquet va tindre lloc a Can Ribas a 
Bigues i Riells. Moltes felicitats de tota 
la família de Vinaròs

Tots els que estem 
a la foto i els 
que no hi estan, 
però anaven a la 
mateixa classe 
tenim un sopar el 
dia 21 d'agost! No 
cal que penses si 
vindràs! Apunta-
t’hi ja! 
Tel. de contacte: 
637 222 708
No hi podeu faltar!

Calentando motores para Carnaval, la 

comparsa Ni Fu Ni Fa celebró el pasado día 

24 su ya tradicional cena playera en Fora del 

Forat. Todos de blanco y con mucha marcha, 

tuvimos sardinas, sangría, mojitos, caipiriña... 

no faltó de nada. Hubo juegos populares 

para pequeños y no tan pequeños (carreras 

de sacos, tiro de cuerda, carrera de cuchara 

y huevo, carreras de caballos, etc.). Todo 

perfecto hasta entrada la madrugada. 

NI FU NI FA

Una restauració costosa 
7 Dies Vinaròs y MasqueunaguiaVinaros.com
Te regalan la aparición en la Nueva Guía Comercial 
www.MasqueunaguiaVinaros.com
Pruebala hasta el 15 de Septiembre 
¡¡¡Completamente GRATIS!!!!
Sin letras pequeñas, ni altas, ni permanencia, 
NI NADA.

 Entra en www.masqueunaguiavinaros.com 
y rellena el formulario para activar tu oferta y 
disfruta hasta el 15 de Septiembre ¡¡¡GRATIS!!!
Sabemos que te encantará, 
por eso te regalamos un mes de prueba ¡¡¡ 

GRATIS!!! ¿Tienes un Comercio en Vinaròs y quieres darte a conocer?

el passat diumenge 1 d’agost va ser batejada de Lena 
Vives Gascón 

Maria, moltes felicitats en el teu 5é aniversari
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Fiesta en la calle Conde Benavente, felicidades a todos

Èxit del tast de vi dolç i xocolate baix la llum de la lluna plena

L es nits del 25 i 26 de juliol van realitzar-se els tasts de vi dolç i xocolate baix la

llum de la lluna plena, activitat programada dins del calendari d’estiu.

Un públic nombrós va assistir-hi per viure i tastar aquesta experiència tan dolça.

Tant turistes com població local van acudir a la platja, on gràcies al cuiner

vinarossenc Juanjo Roda i al patrocinador Bodegas y Destilerías Vidal

d’Almassora, es va explicar l’elaboració del xocolate i la seua conjunció amb un

vi dolç fresc.
Una nova i original activitat que el Patronat de Turisme de Vinaròs ha valorat

positivament per poder repetir en els propers anys.

Agraïment al centre de salut i l’hospital
Voldria expressar el meu reconeixement per part meua i de la meua 
família a la tasca professional del personal del Centre de Salut i 
l’Hospital Comarcal de Vinaròs. Quan el teu pare està en una situació 
agònica, no solament vols la millor atenció mèdica, que a la vegada 
siga ràpida, sinó també un tracte humà i comprensiu. Això és el que 
hem trobat en les nombroses ocasions que hem necessitat aquesta 
ajuda fins a la fi de la vida del meu pare durant els dos mesos 
i mig que ha durat la seua situació crítica. Ell se n’ha anat, perquè 
és llei de vida, però havent rebut la màxima dedicació del personal 
d’Urgències del Centre de Salut i de l’Hospital, metges, infermeres, 
auxiliars, zeladors i el capellà de l’Hospital. Tots han demostrat ser uns 
gran professionals, però a la vegada persones plenes de sentiments, 
que saben estar al costat del pacient i els familiars en moments tan 
complicats. Moltíssimes gràcies a tots.

Emili Fonollosa

El pasado jueves 29 de julio se inauguró en Vinaròs el 
gimnasio S.T.R.O.N.G. de Constantín Nichita, en el cruce 
San Pascual-Remedios.
El local cuenta con una gran variedad de máquinas, 
algunas totalmente nuevas en la zona. También tiene una 
zona de boxeo/artes marciales con tatami. 

Despedida ibicenca de Ana y Pedro en La Pirámide 
junto a su familia y amigos de Vinaròs. De parte 
de todos, os queremos mucho y mucha suerte en 
vuestro día… nos vemos el 14 en Zaragoza!
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Diversión en el agua para toda la familia. Es la propuesta 
que Vinaròs oferta de nuevo este verano en la playa del 
Fortí, en el que es uno de los parques acuáticos más 
grandes de toda Europa.
La semana pasada se inauguraba en Vinaròs el Parque 
Acuático en el extremo norte de la playa del Fortí. Este 
parque estará abierto hasta el 12 de agosto con horario de 
11 a 15 h y de 16 a 19 h. El parque ofrece diversas y variadas 
instalaciones autorizadas para casi todas las edades, como 
toboganes, catapultas, el iceberg gigante con más de 5 
metros de altura... entre otras muchas atracciones.
Con una ocupación de más de 600 m2 de lámina de agua, 
ésta es una de las instalaciones de mayores dimensiones 
que se pueden encontrar en España y Europa. 
El parque acuático flotante de Vinaròs cuenta con un 
equipo de profesionales y socorristas que facilitan el 
disfrute de la instalación con el cumplimiento de unas 
normas de acceso y seguridad muy exigentes. Por otra 
parte, el Patronato de Turismo de Vinaròs ha comunicado 
a los medios de comunicación que el acceso al parque es 
totalmente gratuito. 
Desde el año 2006 el Patronato de Turismo y el Ayuntamiento 
de Vinaròs han venido apostando por este parque como una 

forma de dinamizar y potenciar la oferta del destino que se 
ofrece al numeroso turismo familiar que visita esta localidad 
de la Costa del Azahar castellonense. Esta nueva oferta de 
ocio ha tenido una gran acogida desde su implantación, con 
una media de 1.000 personas diarias que disfrutan de sus 
instalaciones.
La empresa que gestiona el parque, Oziotech, tiene una 
larga trayectoria profesional avalada por la implantación de 
la rigurosa normativa de calidad internacional, la ISO 9001.

X. Flores

Éste año sí. El sábado 7 de agosto, a las 23.30 
horas, se celebrará la Gala de Reinas del 
Carnaval veraniega en la avenida del Atlántico, 
cerca del paseo Fora del Forat, en el que será el 
debut de la nueva junta directiva que encabeza 
como presidente José María Pozo. Un total de 
44 reinas, más que en anteriores ocasiones, 
desfilarán con sus impresionantes vestidos en 
esta gala tan esperada. Las entradas están a la 
venta en la Oficina de Información y Turismo al 
coste de 3 euros.

El dia previo, el 6 de agosto, también en la 
esplanada de la avenida del Atlántico, habrá 
la actuación de la orquesta Band i Venen, que 
cumple su 20º aniversario y actuará de forma 
desinteresada, en el transcurso de una cena a la 
fresca de las comparsas, donde está previsto que 
acudan unas 1.400 personas. 
Por parte del consistorio, la edila de Fiestas, 
Maribel Sebastià, destacó que la aportación 
económica consistorial se eleva a 9.000 euros, 
igual que en años anteriores, que se destinan 

exclusivamente a la infraestructura de la gala 
de reinas, y otros 3.000 euros para los fuegos 
artificiales que acompañan el fin del acto. 
“Este año afortunadamente no hay discusiones 
ni malos entendidos por la parte económica, se 
han aprobado los presupuestos y por lo tanto el 
dinero ya está contemplado en el presupuesto 
de fiestas”, apuntaba la concejala de Fiestas, 
Maribel Sebastià. El cartel de la gala de reinas 
ha sido realizado por el joven diseñador 
vinarocense Juanan Giner. 

La nueva directiva del Carnaval 
recupera la gala veraniega de reinas

SOCIETAT

Vuelve la diversión acuática para toda la familia a la playa del Fortí de Vinaròs
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El Taller de Lactància Materna de Vinaròs canvia d’ubicació

Taller de empleo y fisioterapia

El fisioterapeuta Andreu Jiménez Catalá ha impartido el curso 
de Transferencias, Higiene Postural y Actividad Física en Geriatría 
a las alumnas del taller de empleo “Vinaròs per les Persones”. 
Las prácticas se realizaron en el aula y en el paseo marítimo 
de Vinaròs, pudiendo comprobar las dificultades con las que 
se encuentran diariamente las personas con algún tipo de 
discapacidad.

Els últims dos anys el Taller s’ha realitzat entre la 
sala d’actes de la Biblioteca Municipal i la sala 
d’actes de la Casa de la Cultura i ara era el moment 
de buscar un lloc que reunís les característiques per 
donar resposta a la demanda del taller: espai amb 
aire condicionat i calefacció, amb espai suficient 
per als cotxes dels xiquets, accessible...
Finalment, l’Ajuntament ha gestionat la cessió 
d’una sala en el Club Municipal de la Tercera Edat 
que reuneix les condicions òptimes perquè el 
Taller continue celebrant-se i es facilite l’augment 
de la participació.
Divendres dia 23 de juliol va ser el primer dia que 
el grup es va reunir en la nova ubicació. L’alcalde 
de Vinaròs, Jordi Romeu, i la regidora de Benestar 
Social, Maribel Sebastià, van assistir-hi per tal de 
formalitzar públicament la cessió de l’ús de la sala i 
comprovar in situ la idoneïtat del local.
L’alcalde va recordar el suport de l’Ajuntament 
a aquesta iniciativa i va agrair a Abundia Ortí, 
la presidenta, la generositat del Club Municipal 
de la Tercera Edat de Vinaròs per cedir la sala, un 

lloc que serà molt especial, on es retrobaran les 
generacions més veteranes de la ciutat amb els 
més menuts i les seues mares. 
Així mateix, va animar les dones del club perquè 
també aporten la seua experiència a les mares 
novelles en aquesta experiència única que és la 
lactància materna.
Finalment, va reconéixer també l’esforç en 
la participació en el Taller de tantes mares i 
especialment la dedicació i professionalitat 
d’Esperanza Marín, la comare del Centre de Salut 
de Vinaròs que condueix el Taller.

A l’acte van assistir també Mª Ángeles Farron, 
directora d’Infermeria d’Atenció Primària, i Mª José 
Pascual, directora d’Infermeria de l’Hospital de 
Vinaròs, que com a representants de la Conselleria 
de Sanitat van agrair a l’Ajuntament de Vinaròs 
el suport que dóna al Taller de Lactància i van 
recordar els beneficis que la lactància materna 
aporta als més menuts. 
Així, a partir d’ara les mares interessades a participar 
en el Taller de Lactància Materna es trobaran cada 
divendres de 10 a 12.30 h a la sala d’actes del Club 
Municipal de la Tercera Edat.

Des de la creació del Taller de Lactància 
Materna a Vinaròs, l’Ajuntament ha donat 
tot el seu suport al grup de mares que 
hi participa. L’any 2005 ja es va cedir 
l’ús d’una sala de la seu de Formació 
de Persones Adultes i a mesura que el 
grup ha anat creixent s’ha buscat l’espai 
adequat per a les seues necessitats. 
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La plaça de bous de Vinaròs va ser el dissabte 
passat a la nit el gran escenari del I Festival de 
Bandes La Alianza de Vinaròs, un recital de primer 
nivell en el qual van participar tres de les bandes 
més destacades de la província de Castelló, com 
són la Unió Musical i Cultural d’Altura, la Banda 
Simfònica de la Societat Musical de Sogorb i la 
Societat Musical La Alianza de Vinaròs.
Els músics de les bandes, un total de 300, van 
sortir a dos quarts de nou de la tarda des de la 
plaça parroquial en direcció a la plaça de bous, i 
una vegada a l’interior cada banda va interpretar 
un pasdoble. Així, la banda d’Altura va interpretar 
Aires levantinos de Bernabé Sanchis, la de Sogorb 
va tocar A mi madre de Roque Baños i l’amfitriona, 
la Societat Musical La Alianza, va fer el mateix 
amb el pasdoble que porta el seu nom, Societat 
Musical La Alianza, de Tomás Simón.
Quan les bandes van pujar a l’escenari, es va 
seguir el mateix ordre interpretatiu. La Unió 
Musical i Cultural d’Altura, sota la direcció 
d’Hugo Chinesta, va oferir un programa 
compost pel pasdoble Torre del Oro de Ricardo 

Èxit del I Festival 
de Bandes 
La Alianza de Vinaròs

Daurat, seguit de La gran fantasía española de 
Ricardo Vila, Nit de bruixes d’Hugo Chinesta i la 
fantasia espanyola Mont Serrat de Ferrer Ferran.
Posteriorment, la Societat Musical de Sogorb, 
dirigida per David Gómez, va interpretar Diagram 
d’André Waignein, Vasa de José Suñer, Saga 
Càndida de Bert Appermont i Cavall de foc de José 
Rafael Pascual.
Va tancar el festival la Societat Musical La Alianza, 
que sota la direcció de José Ramón Renovell va 

oferir un programa musical compost pel pasdoble 
Ana Rosa Escuin de Sergio Tortajada, Sinfonieta nº 
3 de Philip Spak i The Legend of Flathead Lake de 
Carl Wittrock. 
El primer Festival de Bandes La Alianza de Vinaròs es 
va tancar amb una gran assistència de públic, que 
va seguir el concert amb gran atenció. L’innegable 
èxit organitzatiu i el gran acolliment d’aquest 
primer certamen, al qual s’ha d’afegir l’alt nivell 
de les tres bandes participants, de ben segur que 

animarà la Societat Musical La Alianza a organitzar 
l’any que ve un segon festival, amb la ment posada 
en la consolidació d’aquesta proposta en una 
ciutat com Vinaròs, de gran tradició de bandes. 
cal destacar que el Festival ha comptat amb 
l’Ajuntament de Vinaròs i la Fundació Caixa Vinaròs 
com a principals patrocinadors i que el concert va 
ser gravat pel programa Nuestras bandas de música, 
de Canal 10, que ho emetrà en propers programes 
d’agost i setembre.
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Pere, ¿recuerdas cómo fue tu entrada como 
presidente en la junta de cofradías?
Lo recuerdo perfectamente. Fue a instancias del 
bien recordado párroco y arcipreste en el año 2001 
mosén Enrique Porcar Forés, el cual me pidió que 
pensara y estudiara el ejercer como presidente 
de la Junta. Esto vino debido a la gran amistad 
que me unía con el mosén, la cual ya venía de 
haber sido tanto mi esposa como yo mayorales 
del Santísimo, y concretamente en este mismo 
año 2001, el mosén fundaba la Cofradía del 
Santísimo Sacramento, y que tras las votaciones 
correspondientes, me sacaron a mí como primer 
presidente de esta Cofradía.
El cargo era de mucha responsabilidad, pero 
encontré gente en la Junta de Cofradías que me 
animaron a probarlo, podría mencionar entre 
otros a Mari Carmen Provinciale, que me ofreció 
toda clase de ayudas y colaboración en aquellos 
momentos, y también a Salvador Quinzá, es decir a 
ti, ya que me indicaste en la junta que seguirías de 
secretario conmigo y también me ayudarías.
Tenías buena relación con el fundador de la 
Junta de Cofradías, mosén Enrique.
Pues efectivamente, tenía muy buena relación con 
él, al ser mayorales del Santísimo tuve muchas 
conversaciones con él. Me pasé muchas horas en 
la sacristía, intentando colaborar en lo que pude, 
y esta amistad fue a más. Cuando llegas a este 
punto, incluso la amistad entra dentro de nuestras 
casas y familias, nos invitamos varias veces a comer 
e incluso estuve en su casa de Benicarló, antes de 
fallecer. Realmente fue una buena amistad, muy 
bonita y positiva.
¿Cuántas veces has sido reelegido para ocupar 
el cargo de presidente?
Pues han sido ya tres legislaturas de tres años 
cada una, tal como mandan nuestros estatutos. De 
haber renovado de nuevo, en septiembre hubiera 
hecho 10 años que habría ejercido de presidente. 
Tengo buenos recuerdos de estas legislaturas, ya 
que se me reeligió por unanimidad, lo cual quiere 
decir que se me ha apreciado a mi persona, y 
que no lo habré hecho demasiado mal. De todas 
formas, pienso que tiene que entrar “sabia nueva”, 
y trabajar muy duro, ya que como prácticamente 
no se ve la labor del presidente a lo largo del año, 
hay que emplear mucho tiempo, ganas e ilusión, 
incluso a veces te cuesta dinero de tu bolsillo, 
vamos que para hacerlo bien, no es tan fácil como 

parece.
Supongo que para mantenerte casi 10 años 
de presidente, habrás tenido a tu lado unos 
buenos compañeros de la junta, e incluso gente 
de fuera de ella que te hayan ayudado.
Pues sí, relativamente durante estos 9 años he 
estado rodeado por unos buenos compañeros 
de las diferentes Juntas Permanentes y resto de la 
Junta de Cofradías, me han ayudado, y entre todos 
hemos echado para adelante esta Semana Santa 
que en los años 80, casi se nos va y desaparece. 
He tenido muy buena relación con las bandas que 
han venido a nuestra ciudad durante estos 9 años, 
con las de Bombos i Tabals de Benicarló, las cuales 
han venido cada año, personas que han ayudado 
y colaborado con que la exposición de la Semana 
Santa en el auditorio, fuera cada año a más, no 
puedo dejar de olvidarme entre otros, de mi 
esposa, que tanto ha colaborado conmigo durante 
todos estos años, y mucha más gente que tengo 
miedo de olvidarme, pero que ha estado año tras 
año colaborando conmigo.
Dicen, y es muy cierto, que pocas novedades se 
pueden introducir a una Semana Santa, en que 
cada año “es lo mismo”, pero contigo hemos 
tenido novedades casi todos los años.
Pues es cierto, es una cosa que me puse en la 
cabeza al entrar de presidente. Comencé trayendo 
La Passió de Ulldecona el primer año de presidente 
y fue todo un éxito. Seguí con la pasión el próximo 
año, pero hubiera sido una gran escenificación 
de no haber llovido por la tarde, y se tuvo que 
realizar dentro del templo. También se han traído 
diferentes corales, coros de canto gregoriano, 
orquestas, bandas de las cuales no me puedo 
acordar de todas de ellas. Sí que fue todo un éxito 
que en el año 2007 trajera la banda de Gaitas y 
Tambores Noega de Gijón (Asturias), la cual abrió 
las procesiones de Jueves y Viernes Santos y realizó 
un extraordinario concierto en la arciprestal, en 
que el templo se llenó por completo. Ya ves, es todo 
emplear tiempo y trabajar duro y con imaginación, 
así se pueden cumplir tus objetivos, por supuesto, 
apoyado por tu junta. La rúbrica podría ser que 
en el año 2003 Canal 9 retransmitiera en riguroso 
directo nuestra procesión del Jueves Santo, con una 
duración ininterrumpida de 2 horas y 15 minutos, 
por cierto, tú colaboraste en la retransmisión 
aportando todos los datos históricos de nuestra 
Semana Santa. Canal 9 me felicitó por nuestra 

En octubre de 2001 tuve el honor y el 
placer de hacer la primera entrevista a 
mi amigo y presidente Pere Suquet Sala. 
En este mes de junio, también tengo la 
ocasión de realizar su última entrevista 
para nuestro Diariet, ante su salida de la 
Junta de Cofradías.
Según indican los estatutos de la Junta 
de Cofradías, en el pasado mes de abril, 
se tenía que cambiar la Junta Permanente 
por una de nueva, con lo cual, finalizaban 
en la misma: el presidente y el secretario, 
un servidor. De todas formas y según 
acuerdo, se han prolongado estos cambios 
hasta este mes actual, donde desaparecerá 
oficialmente la Junta de Cofradías y nacerá 
una Federación de Cofradías, con sus 
estatutos ya preparados y aprobados.
Si bien en mi permanencia en la Junta de 
Cofradías, ha sido aproximadamente de 
una duración de 20 años, como secretario 
he ejercido 10 de los mismos, es decir, 
colaborando en toda la etapa de Pere 
Suquet, como presidente de la Junta. Sin 
olvidarme de los anteriores presidentes, 
Agustín Prades y Francisco Tornel, puedo 
afirmar al haber estado estos casi 10 años 
junto a Pere, que al menos para mí, ha sido 
el mejor presidente que ha pasado por la 
historia de nuestra Junta de Cofradías, la 
cual fue fundada por el bien recordado 
mosén Enrique Porcar Forés bajo los 
consejos de José Escura Torró, en el año 
1987.
Dicho esto, y aprovechando nuestra 
buena amistad, le hemos realizado estas 
preguntas a Pere, a las cuales nos ha 
contestado con sumo gusto y con toda 
honestidad.

Entrevista a 
Fondo

Pere Suquet Sala, 
presidente de la Junta de 
Cofradías de la Semana 
Santa de Vinaròs

Salvador Quinzá Macip
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procesión, y esto es todo un orgullo para mí.
Con tantos años presidiendo la junta, supongo 
que te habrá pasado de todo, momentos 
buenos y menos buenos, componentes a favor 
de tu gestión o no…
Todas las personas que ejercemos un cargo 
durante tantos años, siempre nos encontramos 
con personas que les gusta tu gestión, y otras que 
no les gusta tanto, esto hasta aquí creo que es 
lógico y a mí me ha pasado. Es imposible que todas 
las decisiones tomadas en 9 años hayan sido del 
agrado de todos. En resumen, creo que se me ha 
aceptado bastante bien en su mayoría, y el resto, 
pues como dice un dicho vinarocense, Vinaròs és 
menut i tots ens coneixem. Los momentos buenos 
los he tenido año tras año, y son cuando finaliza la 
Semana Santa y te vas encontrando gente por la 
calle que te felicita por haber salido todo muy bien. 
Como menos agradable, podría mencionar este 
último año con momentos incluso tensos, pero 
que yo al final, no he tenido voto en las decisiones 
tomadas. Aparte de eso, ha sido una labor muy 
laboriosa y de muchas reuniones, el preparar los 
nuevos estatutos de la Federación de Cofradías, 
pero su preparación ya ha finalizado.
Tu carácter particular ha hecho posible que 
se haya “capeado el temporal” en momentos 
complicados.

Yo tengo un carácter que dejo hablar y razonar 
mucho a la gente, y una vez han acabado, luego les 
manifiesto mi opinión quedando siempre amigos 
y solucionando todos los problemas. En estos 
nueve años ha habido pocos casos en que me he 
tenido que imponer como presidente, quizá me 
habré pasado algo, pero la realidad es que a fecha 
de hoy soy amigo de todos.
Te vas con la conciencia tranquila y con el 
trabajo bien hecho.
Me voy con la conciencia tranquila total, ya que 
en estos años he trabajado mucho y duro, he 
empleado muchas horas en la Junta de Cofradías 
y con todo mi agrado, y como decía antes, seguro 
que he perdido más dinero que el que haya podido 
ganar, ya que el sueldo del presidente es de 0 €. 
Esto se hace por amor a la Iglesia y a tu ciudad, así 
de claro. Por otro lado, las procesiones año tras año, 
han sido más lucidas y ha existido una muy buena 
relación en la mayoría de todos los componentes 
de la Junta, y también con el consiliario mosén 
Emilio Vinaixa.
¿Crees que los componentes de la Junta de 
Cofradías te van a echar en falta?
Pues han pasado ya nueve años, y a las personas 
cuando pasan tantos años les vas cogiendo cariño. 
Ellos no han tenido problemas, en general, conmigo 
ni yo con ellos, he dado todas las facilidades para 

que todo saliera bien, y creo que lo he conseguido. 
Supongo que la mayoría se acordarán gratamente 
de mi persona.
¿Y ya para finalizar, desearías añadir algo al 
respecto?
Pues dar las gracias a todas las entidades: 
Ayuntamiento de Vinaròs, parroquias locales, 
mosenes, Sr. Obispo que ha estado tantas veces 
participando en nuestra Semana Santa, bandas 
de música que han venido durante estos años, al 
igual que las bandas de Benicarló. También a todas 
las personas, comenzando por todos aquellos 
que han estado conmigo durante estos años en 
la Junta de Cofradías, personas anónimas que me 
han ayudado y animado a seguir adelante. No 
puedo dejar de pensar en la amistad que conseguí 
con la banda de gaiteros de Gijón, y que se ha 
hecho manifiesta estos últimos días en una visita 
que he realizado por el norte, y que nos invitaron 
a estar con ellos y a comer, en fin a tanta y tanta 
gente. Pido perdón si me he dejado a alguien, ya 
que ésta no ha sido mi intención. Un recuerdo 
que no voy a olvidar, es que el actual alcalde de 
la ciudad, Jordi Romeu Llorach, hace un par de 
años me colocara la insignia del escudo de Vinaròs, 
como agradecimiento a mi labor como presidente 
de la Junta de Cofradías. A todos muchas gracias.

Els dos transbordadors del riu 
Ebre que encara uneixen els nuclis 
urbans de Deltebre i Sant Jaume 
d’Enveja es van convertir el dia 
30 de juliol en escenari i a l’hora 
platea de l’espectacle Encontre 
de les barcasses al tardet, un 
concert de música-ficció “únic” i 
“irrepetible” en el qual els músics 
i compositors valencians Carles 
Santos i Llorenç Barber van unir 
les seues músiques al mig del 
riu Ebre. Amb una escenografia 
gairebé surrealista: Santos amb el 
seu piano dalt del transbordador 
de la Cava i Barber amb les seues 
campanes al de Garriga van sortir 
de banda i banda del riu per trobar-
se al mig de l’Ebre, on les dos 
barcasses es van acabar fusionant. 
“La trobada de dos monstres de la 
música contemporània que mai no 
han tocat junts”, resumia l’ideòleg 
de l’espectacle, el també músic fill 
de Deltebre, Miquel Àngel Marín. 
L’encontre entre Santos i Barber té 
per a Marín tanta mística com el 
de la Verge Maria amb Jesucrist el 
dia del Diumenge Sant. A Deltebre, 
aquell dia en comptes de les 
campanes sonen trets d’escopeta; 
per això el concert del divendres 
passat havia de culminar amb 

el rebombori de 300 escopetes 
de la societat de caçadors de la 
Cava, però al final no es va poder 
fer perquè no van aconseguir 
l’autorització de la Guàrdia Civil. 
Ho van substituir per un parell 
de canons dels que s’utilitzen 
per espantar els flamencs dels 
arrossars. “Tot és música, també 
el so de les barcasses”, explicava 
Santos, encantat de compartir 
l’espai de l’escenari amb el públic.
Sota l’ombra del pont
Però al marge de la mística 
religiosa, l’espectacle, que forma 
part del festival d’estiu Bouesia de 
Deltebre, que enguany arriba a la 
sisena edició, va voler ser també 
un homenatge i un comiat a les 
barcasses del Delta, tocades de 
mort després de la construcció 
del nou pont que entrarà en 
funcionament a la tardor. Desenes 
de persones es van embarcar 
amb els dos músics per viure 
l’esdeveniment, no excessivament 
multitudinari, dins l’Ebre, i també a 
les dos ribes del riu alguns curiosos 
van poder gaudir del so barrejat 
del piano de Carles Santos i les 
campanes de Barber, mentre les 
dos barcasses semblaven ballar 
sota el pont.

Carles Santos i Llorenç Barber 
ofereixen un espectacle “únic” dalt dels dos transbordadors 
de la desembocadura de l’Ebre
El Punt-Roser Royo
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El dimecres dia 21 de juliol, dintre dels actes de 
la Nit de la Cultura, els membres del grup Les Mil 
i Una de l'Aula de Teatre de Vinaròs van oferir al 
públic de Vinaròs l’espectacle Glups! - Historietes. 
Una obra de la famosa companyia catalana 
Dagoll Dagom que el grup de teatre va tornar 
a posar a escena, amb una gran acceptació per 
part del públic assistent a l'auditori de Vinaròs 
que va omplir de gom a gom i que va obsequiar 
amb una magnífica ovació. 
Un espectacle, amb el qual es pretenia oferir 
retalls de la vida quotidiana a través de balls, 
cançons en directe i paròdies d'escenes habituals, 
amb algun nuet a escena.
Una obra, a la qual han dedicat moltes hores 
d'assaig (en aquests mesos tan complicats 

d'estiu) i entrega, per oferir la seua millor faceta 
teatral.
Des d'aquestes línies agraïments a la tasca 
directiva que ha exercit el director Josi 
Ganzenmüller Roid, així com l'entrega de la 
direcció musical per part de Carmen Rosselló, i la 

predisposició de la conserge Blanca.
També cal recordar que l'import total de les 
entrades es destinarà per a fins solidaris, i no per 
a fins lucratius propis o de la Regidoria de Cultura.
Ara el grup de teatre baixa el teló i a gaudir de 
l'estiu!

Glups! Quina Nit més cultural!
Marc Albella

CULTURA

La plaça del santuari de la Misericòr-
dia de Vinaròs va acollir el divendres 
passat a la nit un concert de Plana-
kanta. La nit va convidar que nom-
brós públic seguís aquest concert 
en un marc tan bonic, amb la ciutat 
de Vinaròs i el mar Mediterrani al 
fons.
Planakanta és una associació cul-
tural castellonenca l’objectiu de la 
qual és l’estudi, la recopilació i la 
difusió del folklore tradicional sud-
americà, en general, i argentí, en 
particular, per després adaptar-los a 
la interpretació coral.
Una agrupació cultural constituïda 
en 2008 i que arribava a Vinaròs dins 
de la seua gira Argentina en Blanco y 
Azul, que es va iniciar el passat mes 
de maig a Elx i els portarà al novem-

bre a la ciutat argentina de Córdoba 
per participar en el Encuentro Inter-
nacional de Coros Cantapueblo.
Durant l’actuació va interpretar 
peces com Lágrimas negras, Juan 
Payé, La flor de la canela o El huma-
huaqueño, entre altres, que el públic 
va saber correspondre amb els seus 
aplaudiments. Una actuació que 
s’emmarcava dins del Cicle de con-
cert en el santuari de la Misericòr-
dia, que per al divendres 6 d’agost 
anuncia el quartet de saxos Fukyio.
La resta de concerts per a aquest 
mes d’agost, tot en divendres, són: 
el dia 13 el grup de música ètnica 
africana Africa Ensemble; per al dia 
20 el quartet de corda Gerhard, i el 
27 es tanca amb el concert del grup 
de percussió brasilera Tremolor.

El grup castellonenc Planakanta 
va oferir un concert en el santuari 
de la Misericòrdia de Vinaròs
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PESCA

Andrés Albiol

Gambeta de 
roca

En castellà també se l’anomena 
quisquilla i camaroncillo. En basc, 
kiskilla. En gallec, esquía. El seu nom 
científic és Pandalina brevirostris.  
És un crustaci decàpode perquè té 
10 potes toràciques (5 parells). Està 
catalogat com un animal invertebrat 
amb exosquelet, és a dir, amb una 
cuirassa de quitina i dipòsits calcaris 
que li recobreixen el cos.
Així mateix, el cos està dividit en dos 
seccions. La primera secció, un cefa-
lotòrax (cap) unitari on se li aprecia 
a l’extrem la banya curta, amb sis 
dents a dalt i dos a baix. Tres parells 
de peces bucals. La potes sense pin-
ces. Dos parells d’antenes. Globus 
oculars pedunculats. I en la segona 
secció, té l’abdomen que amb set 
segments és capaç d’encorbar-se 
i a la part inferior té cinc parells de 
potes marxadores. La punta anome-
nada ventall caudal té al centre una 
llarga espina. 
Té una respiració branquial. La seua 
grandària ronda els 2 cm.
És una espècie transparent blan-
quinosa amb taques roges. En la 
regió gàstrica hi ha una taca negra. 
Uns cromatòfors groguencs formen 
la seua línia mitjana dorsal fins a la 
meitat de l’abdomen. Les potes són 
blanques amb punts ataronjats. 
La fresa és a l’estiu. La fecundació es 
produeix perquè el mascle cedeix 
a la femella l’espermatòfor. Trans-
corregut un temps, les femelles 
amollen els ous a mercé del cor-
rent. Després de viure un poc en el 
plàncton, creixen mitjançant mudes.  
Habiten des dels 2 fins als 20 m 
de profunditat i gràcies al seu cos 
translúcid es poden camuflar en-
tre les pedres i sobre la vegetació. 
Es desplaça amb moviments àgils. 
Es pot capturar amb draga i amb 
gamber. La seua carn es consumeix 
ben assecada amb sal, fregida o bé 
bullida.

Aguas con chubascos y nortes
Semana un tanto rara en esta época del año. 
Mar adentro hubo un par de jornadas nocturnas 
con lluvia y luego vientos de mistral que no dejó 
faenar bien a las flotas de cerco y de trasmallo. 
Así que las extracciones resultaron escasas 
de peix blau y de mariscos, con cotizaciones 
dispares según el día.
Los barcos de arrastre están en el segundo y 
último mes de veda.
El lunes los cerqueros sufrieron algún chubasco 
pero entre diez pillaron 500 cajas de boquerón 
a 66 €/caja (12 kg). El martes azotó el viento del 
norte en alta mar y sólo dejó calar a uno, que 
llevó 40 cajas de seitó a 60, de sardina 10 a 50, 
de caballa 5 a 20 y de pota 15 a 30. Y el miércoles 
entre cuatro llums atraparon 300 de “oro azul” de 
30 a 50. La procedencia era de cuatro de Vinaròs, 
tres de Vilanova i La Geltrú, una de Adra, una de 
Carboneras y una del Grau de Castelló.
En cuanto a las barquitas trasmalleras, unas 
pescan langostino de 30 a 38 €/kg, calamar a 
23, sepia a 11, mabre a 7 y galera a 10. Otras 
capturan lenguado de 20 a 30, palaí y tigre a 
12 y caracol de 5 a 15. El xarcier del gran fondo 
rocoso los primeros días de semana no se pudo 
hacer a la mar por los aires del noroeste.
Un palangrero opera con este arte de anzuelos 
para subastar jurel a 4 €/kg, sargo a 9, lliri a 3, 
palometa a 5 y congrio a 2.
Un marrajero arribó con 200 albacoras de 7 a 12 
kg/ejemplar, que se cotizó a 5 €/kKg, pez espada 
a 10, japuta a 6 y llampuga a 3.

Ecos de ‘Mar’
En las reuniones y congresos anuales de empresas 
de productos del mar, siempre salen a relucir 
claves para ganarse al nuevo consumidor, como 
lo son las innovaciones de productos frescos, 
otros envasados en atmósfera modificada y 
otros ya preparados, etc., Otras como pescado, 
salud y placer. Y finalmente las estadísticas como 
que en Catalunya y la Comunidad Valenciana 
el porcentaje del volumen de productos 
del mar consumidos es menor que el de 
población que representan dentro de España. 
O sea, representan el 17,2% y el 11,8% del total, 
respectivamente, y consumen el 15,5% y el 9,6% 

del total de productos pesqueros del país.

 Botadura de un barco
Los astilleros de los Talleres Blanchadell, S.L. de 
Vinaròs han construido una embarcación con 
casco de aluminio naval.
Sus características principales son: eslora total 
15,44 m; manga 4,66 m; puntal 2,35 m; T.R.B. 
46,8. Su propulsión consta de dos motores con 
colas de 330 CV cada uno.
Su armador es la empresa SEMAC de Tarragona, 
y entre muchos de sus trabajos resalta la 
colocación de boyas para el balizamientos de 
playas, etc.
Recalcar que esta embarcación es la quinta 
construida por dichos astilleros vinarocenses 
y ya han comenzado la construcción de la 
sexta, que es un barco de más grande y del 
tipo catamarán, pero éste tendrá la base en 
Vinaròs, para desarrollar las mismas actividades, 
y será para la empresa TODOHORIZONTE, S.L. de 
Alcossebre.

Pescadores de la llum remendando su gran red.



24

7  agost  2010

ESPORTS

Gaspar Redó
C a p  d ’e s p o r t s

Apoteósico aniversario de la 
travesía al puerto

El pasado fin de semana nuestra ciudad 
volvió a vivir uno de los eventos deportivos 
más importantes, ya que se disputaba la 
travesía a nado al puerto de Vinaròs, que en 
la presente edición cumplía nada menos 
que sus bodas de oro, lo cual quiere decir 
que esta clásica es una de las decanas de la 
Comunidad Valenciana con sus 50 travesías 
ininterrumpidas.
A todo esto hay que añadir el extraordinario 
éxito de este evento, gracias en parte a la 
magnífica labor realizada de la organización 
por este grupo incansable que son los 
miembros de la junta directiva del club, 
los cuales hicieron que todo saliera a la 
perfección. También hay que destacar la 
gentileza del Club Náutico Vinaròs al ceder 
sus instalaciones para el buen desarrollo de 
la prueba.
Para rematar este fantástico éxito hay 
que añadir una vez más la impresionante 
exhibición realizada por nuestra nadadora 
local Noemí López, que con un portento 
de facultades pulverizó a todas sus rivales 
entrando en la meta en primera posición 
dentro de la categoría femenina absoluta. 
El vencedor en categoría masculina 
absoluto fue Jorge Martínez del CN Piscis.
Desde aquí queremos felicitar tanto al Club 
Natació Vinaròs como a la joven nadadora 
Noemí López por este brillante éxito 
conseguido por nuestro deporte local. 

Exitosa participación en la segunda quincena del 
Campus Jordi Pablo Ripollés, donde todos los niños 
se lo están pasando en grande. L’Escola Futbol 
Base Vinaròs se ha marcado unas metas de trabajo 
para los niños que han participado en este campus 
como perfeccionar la técnica individual, mejorar las 
características propias de cada jugador, coordinación 
y fomentar los valores del deporte tanto generales 
como sociales.
El viernes pasado todos los niños disfrutaron de 
una merienda que les preparó la organización. La 

próxima semana finaliza el campus donde se les hará 
entrega de un diploma, una foto con Jordi Pablo y 
un balón firmado por el crac vinarocense que está 
jugando actualmente en las filas del Málaga C.F.
También recordarles a todos los niños y niñas que 
quieran defender la camiseta de l’Escola Futbol Base 
Vinaròs que pronto empieza la temporada 2010-
2011, pueden encontrar más información en los 
teléfonos 639 454 222, 615 08 7912 o en la página 
web www.futbolbasevinaroscf.com.

I Campus Jordi Pablo Ripollés

La semana pasada no se publicó mi columna 
en el diariet. Curiosamente cuando todo eran 
elogios hacia el nuevo campo de fútbol, yo 
discrepaba algo en mi columna. 
Decía que ni la directiva anterior ni la actual 
había tenido información sobre el proyecto 
del  nuevo campo para poder dar su opinión o 
sugerencia. Las instalaciones son magnificas, 
muy por encima de las necesidades del fútbol 
local. Siempre he dicho, y mantengo, que podrá 
gustar más o menos, pero lo importante es que 
Vinaròs ya tiene unas instalaciones dignas, pero 
en mi modesta opinión con algunos fallos que 
con el paso del tiempo se irán subsanando. No 
entiendo como el flamante campo no dispone 
de un palco para autoridades ni de megafonía. 
Comentaba igualmente la necesidad de que el 
bus urbano prestará servicio los días de partido 
por la lejanía y vuelta que hay que dar para ir a 
pie, sobretodo la gente mayor.
Particularmente no me gusta la tribuna, ya que 
siempre he creído conveniente que el público 
tiene que estar pegado al terreno de juego, que 
los nuestros reciban el aliento y los visitantes y 
colegiados sientan la presión del público. Como 

dije, no pude asistir el día de puertas abiertas 
pero he tenido la oportunidad de entrar y ver el 
terreno de juego y vestuarios. Los de los equipos 
son enormes, los de los árbitros más justos, y me 
percate que no disponían de mesa y silla para 
redactar las actas de los partidos, pero esto no es 
problema. Luego me llamó la atención las torres 
de iluminación, creo que están mejor colocadas 
que las del campo anexo en la que se queda algo 
oscura la zona central, pero me di cuenta que 
cada torre tiene 6 focos y tienen capacidad para 
16. Los banquillos que tienen las 8 plazas justas 
(5 suplentes, delegado, fisio y entrenador) están 
alejados del terreno y puede haber equipos 
que tengan encargado de material, segundo 
entrenador o incluso 2 entrenadores. El delegado 
de campo tendrá que sentarse en una silla entre 
ambos banquillos y si quiere resguardarse del frío 
o agua tendrá que esconderse en los vestuarios.
La prensa escrita no dispone de ubicación, 
ubicación que debería comunicar con la sala 
de prensa que existe y la sala de prensa a su vez 
con los vestuarios. Las posibles teles y radios se 
situaran entre el público, con las consiguientes 
molestias que puedan ocasionar. Las cámaras se 

tendrán que situar seguramente en la primera 
fila de tribuna. 
El terreno de juego es efectivamente de lo 
mejor que existe hoy en día, eso si discrepo que 
habiendo ya tres campos de fútbol 7, se le pinten 
también las rayas. Supongo que esto viene 
porque desde el ayuntamiento se quiere que 
este campo sea utilizado por cuanto más gente 
mejor. Entre otras cosas viene a significar que 
el Vinaròs C.F. no tendrá la cesión o el usufructo 
como tenia con el Cervol. Esto quiere decir que 
llegará y el conserje le asignará un vestuario 
al equipo, no gestionará la cantina, no podrá 
instalar publicidad, y veremos si se arregla de 
algún modo, pero podría ser que incluso no 
podría cobrar entrada. Si finalmente es así, al 
tener que dejar la entrada libre, los socios se 
darían de baja al poder entrar gratis. Entonces 
si el club no tiene todos estos ingresos, apaga 
y vámonos. La sensación es como si jugáramos 
siempre como visitantes.
Con todo esto, sólo me queda recordar que 
mañana en Catí, a partir de las 6, se juega la final 
del Trofeo de L’Avella ante el Albocasser que 
consiguió empatar a 2 con los anfitriones.

Rafael Marcos Simó
Sobre el nuevo campo.
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El pasado domingo 25 de julio el Club Patinaje 
Artístico Vinaròs celebró su ya tradicional festival 
de verano, en el que pudimos ver a todos los 
patinadores de nuestro club, desde los más 
noveles, hasta las más veteranas, consiguiendo 
una vez más que el público asistente se levantara 
de sus asientos al finalizar cada coreografía por el 
buen trabajo realizado, tanto de las coreografías 
grupales como de las individuales.
En el festival, además de nuestro club, también 
participaron patinadoras del C.P.A. Alcanar, 
C.P.A. Amposta y C.P.A. Perelló. Se hizo un una 
mención especial de parte de sus compañeras y 

entrenadora a la patinadora Irene Tomas, por su 
primera participación en el campeonato de España 
a celebrar en L’Aldea, en el cual participará también 
Patricia Gomis.
Desde estas líneas agradecer a su entrenadora Pilar 
Díaz y a las monitoras Almudena Gómez y Maria 
Gomis, pues sin ellas no se podría haber realizado 
este festival. También agradecer la colaboración 
del Ayuntamiento de Vinaròs, la Diputación de 
Castellón, el Patronato Municipal de Deportes, así 
como a todos los patrocinadores que participaron 
en el cartel.

El Club Patinaje Artístico Vinaròs celebra el Festival del Verano
PAtInAtGE ARtístIc.  Club Patinaje Artístico Vinaròs

www.vinarosnews.net
12anys

amb tu

Seguiu al Vinaròs.News 

www.vinarosnews.net



26

7  agost  2010

106.2 FM
MAESTRAT

ESPORTS

FUtUR 09. ESCOLA FUTBOL FUTUR.

BAsQUEt.  Torneig 3X3

El passat 31 de juliol es va celebrar 
a la plaça de les Corts Valencianes 
la sisena edició del Torneig 3x3 
bàsquet al carrer. L’esdeveniment va 
congregar equips dels voltants i fins 
i tot de poblacions llunyanes com 
Badalona i Benicàssim, a més d’un 
nombrós públic que va poder gaudir 

d’una tarda de bàsquet. 
Agrair als equips, als patrocinadors, 
als col·laboradors i a tots els 
assistents el suport a la cita anual. 
Gràcies a vosaltres va ser possible 
l’èxit del torneig. Moltes gràcies i fins 
l’any que ve!

Torneig 3x3 bàsquet al carrer

classificació: Campió: Casablanca 2n: Quatre 3r: Espai Ingràvid Campió Mixt: Metesaker

La Escuela de Futbol Futur 09 Vinaròs ha 
finalizado el periodo de preinscripción 
con gran éxito, ahora toca matricularse.

El Futur 09 ha finalizado un primer 
periodo de preinscripción gratuita para 
conocer una estimación del volumen de 
alumnos de cara a la temporada que se 
iniciará en septiembre. Además de los 
alumnos que estuvieron en el club la 
temporada anterior, se han preinscrito 
muchos alumnos nuevos, todos ellos ya 
tienen su plaza asegurada de cara a la 
próxima temporada.

El próximo 14 de agosto, el club realizará 
unas reuniones informativas con los 

preinscritos, y les hará entrega de la 
ficha de inscripción para formalizar la 
matrícula. También podrán acudir a 
estas reuniones las personas interesadas 
en inscribirse para la próxima 
temporada, aunque no hayan realizado 
la preinscripción. (Ver información en 
www.escolafutur.es)
El club ha pasado de dos equipos 
federados y los futuritos en la temporada 
anterior, a contar ya con cuatro equipos 
federados. El club tiene ya muy 
avanzadas las composiciones de los 
equipos, pero aún estás a tiempo. Si has 
nacido entre 01-01-99 y el 31-12-05, aún 
estas a tiempo. Infórmate en 
www.escolafutur.es.

¡Apúntate!
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Organiza: Regidoria de Benestar Social y el Centro de 
Rehabilitación e Integración Social (C.R.I.S.) de Vinaròs.

TEMA: “Per les malalties mentals, molt a dir!”

El I concurso de fotografía “Per la malaltia mental, molt a dir!”
tiene como objetivo difundir, informar y sensibilizar a la 
población sobre el día a día de la enfermedad mental y las 
personas que la sufren.

Captura en una imagen un aspecto relevante de la 
enfermedad, del día a día de la persona con enfermedad 
mental, o haznos entender con imágenes la normalización o 
la integración social de las personas con enfermedad mental.

PARTICIPACIÓN: La participación será libre y gratuita, 
pudiéndose presentar al concurso cualquier persona, 
profesional y /o amateur residentes en territorio español. La 
entrega de las fotos implica la aceptación de las bases del 
concurso, así como la aceptación de la decisión del jurado. La 
Regidoria de Benestar Social se reserva el derecho de realizar 
cambios en el calendario y en el resto de puntos cuando sea 
necesario por causas imprevistas, y podrá decidir sobre todo 
aquello que no conste en estas bases.

Las dudas que pudieran surgir sobre la interpretación de estas 
bases serán resueltas por la Corporación y/o el jurado, previo 
asesoramiento de los servicios jurídicos del Ayuntamiento de 
Vinaròs.

Se aceptarán un máximo de tres fotografías por persona.

PLAZOS DE ENTREGA: Las obras podrán entregarse desde el 
15 de agosto hasta el 30 de septiembre de 2010. Las obras que 
se presenten fuera de este plazo quedarán fuera del concurso.

RECEPCIÓN DE LAS OBRAS: Las obras se deberán remitir 
a portes pagados en el plazo adecuado y siguiendo las 
instrucciones abajo indicadas, a la siguiente dirección de 
correo: Concejalía de Cultura del Ayuntamiento de Vinaròs, 
Plaça Hort dels Escribano, s/n, 12500 Vinaròs (Castelló), en 
un sobre cerrado, especificando I Concurso de Fotografía del 
CRIS de Vinaròs: “Per les malalties mentals, molt a dir!”

La Regidoria de Benestar Social y el CRIS de Vinaròs, 
responsables de la organización del concurso, pondrá el 

máximo interés en la conservación y vigilancia de las obras 
presentadas, pero no se hace responsable de las pérdidas o 
daños que se produzcan mientras las obras permanezcan en 
manos de la organización.

Las obras que no resulten seleccionadas podrán retirarse en la 
misma dirección hasta un mes después de la publicación de la 
decisión del jurado.

Las obras se deben presentar impresas en papel formato 
30x40, y además, se deberá adjuntar un CD que contenga el 
archivo digital de las mismas con la mayor resolución posible.
El autor cede de forma gratuita las obras presentadas al 
concurso para poder ser publicadas en cualquier medio 
escrito y/o visual (prensa, libros, Internet...).
Las diez obras preseleccionadas quedarán en poder de la 
organización.
La propuesta debe ser original y cumplir con los objetivos 
descritos anteriormente.
No se admitirán obras premiadas en otros concursos.

DERECHOS DE IMAGEN: Es responsabilidad del autor la 
autorización tanto de las personas como de los lugares 
fotografiados (que así lo requieran) para la exposición, difusión 
y publicación de las obras.

DATOS DE IDENTIFICACIÓN: Junto con las obras presentadas 
deberá venir acompañado un sobre cerrado con los siguientes 
datos:

-NOMBRE Y APELLIDOS
-EDAD
-D.N.I.
-TELÉFONO
-POBLACIÓN
-E-MAIL
-TÍTULO DE LA/S OBRA/S PRESENTADA/S (adjuntar también al 
dorso de las obras una pegatina con el título de la obra).

Se valorará positivamente que las obras vengan acompañadas 
de una pequeña explicación del autor, comentando el 
sentido de la misma, dónde se ha realizado la foto o aquellos 
datos que se consideren oportunos.

*NOTA: El total de obras presentadas junto con el sobre 
cerrado con los datos identificativos y el CD deberán ir 

dentro de un sobre cerrado que se enviará a la organización 
del concurso.

SELECCIÓN: De todas las fotos que se remitan dentro 
del plazo se seleccionarán 10 que serán expuestas en el 
Auditorio Municipal, junto con la exposición de fotografía 
programada dentro de los actos del X aniversario del CRIS de 
Vinaròs. De las 10 seleccionadas saldrán las tres premiadas 
a designación del jurado, y éstas quedarán en poder de la 
organización.

PREMIOS:

1°) 300€ 

2a) 200€ 

3a) 100€

NOMINACIÓN Y ENTREGA DE PREMIOS: Será el día 18 
de octubre de 2010 en el acto de inaguración de la 
exposición fotográfica que se realizará en el Auditorio 
Municipal de Vinaròs (Castellón). Si la persona no asiste 
a dicho acto, la organización se pondrá en contacto con 
el premiado para darle el premio.
ADMISIÓN: Queda reservado el derecho de admisión de 
las obras por parte de la organización.
LOPD: La organización garantiza el correcto tratamiento 
de los datos personales de los autores en cumplimiento 
de la Ley Orgánica 15/1999 de 13 de diciembre sobre
portección de datos de carácter personal.

JURADO: El jurado del I concurso de fotografía: “Per les malalties 
mentals, molt a dir!”, estará presidido por el llm. Sr. Alcalde o 
por el concejal en quién delegue. La composición del jurado 
se hará pública a través de los medios de comunicación y la 
página web del Ayuntamiento: www.vinaros.org, antes de 
que finalice el período de presentación de las obras.
El Ilm. Sr. Alcalde del Ayuntamiento de Vinaròs nombrará 
al jurado, formado por un n° máximo de cinco personas, 
entre las cuales figurarán dos técnicos del área de 
Benestar Social y dos personas vinculadas al ámbito 
de la fotografía, a propuesta de la concejala de Benestar 
Social, la decisión de la cual será inapelable. El jurado podrá 
declarar desierto el premio.”

BAsEs DEL I cOncURsO DE FOtOGRAFíA: “Per les malalties mentals, molt a dir!”
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Regidoria de 
Benestar Social:

TRAMITACIÓ 
DE LA TARGETA DAURADA

Es comunica a les persones 
interessades a obtenir la targeta 
daurada per poder accedir al 
transport públic urbà de manera 
gratuïta, que el proper dia que 
se’n durà a terme la tramitació 
serà el 17 de setembre de 2010.

Requisits:

-	 Estar empadronat a Vinaròs.
-	 Tindre 65 anys complits.
-	 Presentar el DNI original.

Lloc: Regidoria de Benestar 
Social, pl. de Sant Antoni, 19 baix
Horari: de 10.00 h. a 13.00 h

Regidoria Medi Ambient. Brigada Verda. 

SERVEI GRATUÏT DE RECOLLIDA DE PODA A VINARÒS

Es recorda als ciutadans que la Brigada Verda de l’Ajuntament 
realitza cada dilluns el servei gratuït de recollida de restes de 
poda i jardineria.
El servei és exclusiu per a particulars, i només es realitza el 
dilluns al matí. 
Per a facilitar la recollida, cal seguir les normes següents: 
Les restes de poda s’han de depositar dilluns abans de les 7.30 
hores (o diumenge al vespre/nit). 
Les restes s’han de depositar apilades i preferiblement lligades. 
No hauran d’impedir la circulació ni la visibilitat de vianants i 
vehicles. 
La recollida es realitzarà en els següents carrers:
 
av. de Francisco J. Balada 
av. de Francisco J. Baila 
c. Salinas A
c. Salinas XR
camí de les Carretes (Boverals H)
carrer de Babord (Saldonar A)
camí dels Ameradors
Urbanització La Closa

Les fraccions petites (gespa per exemple) es depositaran en 
bosses verdes, que es podran recollir gratuïtament a:

Oficina d’Informació i Turisme 
Centre d’Autorentat Vinaròs
Bar Restaurant El Vago 
Gasolinera Europetrol 
Bar Restaurant Club de Tenis
Supermercat Sebastián 
Supermercat Vicentica 
Bar Restaurant Tic Tac 
Aquells abocaments que no provinguen de particulars seran 
sancionats. 

SETEMBRE PQPI DE NIVELL 1 I NIVELL

1º PQPI JARDINERIA AULA A-4
DIMEcREs 1 sEtEMBRE DIJOUs 2 sEtEMBRE

09.00 h - 10.00h  M. Lingüístic social
10.00 h - 11.00 h  M. Científic Matemàtic
11.30 h - 12.00 h  F.O.L
12.00 h - 12.30 h  Prevenció de Riscos
13.00 h -14.00 h  Formació específica

1º PQPI ELECTRÒNICA AULA A-4
DIMEcREs 1 sEtEMBRE DIJOUs 2 sEtEMBRE

09.00 h - 10.00 h  M. Lingüístico social
10.00 h - 11.00 h  M Científic Matemàtic
11.30 h - 12.00 h  F.O.L.
12.00 h - 12.30 h  Prevenció de Riscos
13.00 h - 14.00 h  Formació específica

1º PQPI COMERÇ AULA A-4
DIMEcREs 1 sEtEMBRE DIJOUs 2 sEtEMBRE

15.10 h - 16.00 h  M. Lingüístico social
16.00 h - 16.50 h  M Científic Matemàtic
16.50 h - 17.40 h F. Específica  F.O.L.
18.00 h - 18.50 h F. Específica  Prevenció de Riscos
18.50 h - 19.40 h

2º PQPI COMERÇ I ELECTRÒNICA AULA A-4
DIMEcREs 1 sEtEMBRE DIJOUs 2 sEtEMBRE

15.10 h - 16.00 h A. Científic Matemàtic
16.00 h - 17.00 h A. Comunicació
17.00 h - 18.00 h A. Social

SETEMBRE CICLES FORMATIUS

1C2A GESTIÓ COMERCIAL I MÀRQUETING AULA A-4
DIMEcREs 1 sEtEMBRE DIJOUs 2 sEtEMBRE

15.10 h - 16.00 h Anglés Logística
16.00 h - 16.50 h Anglés Logística
16.50 h - 17.40 h Gestió Compravenda Mar. Punt. Venda
18.00 h - 18.50 h Investig. Comercial FOL/RET
18.50 h - 19.40 h Aplic. Informàtiques
19.40 h - 20.30 h Aplic. Informàtiques

1C1A TÈCNIC EN COMERÇ INTERIOR AULA A-5
DIMEcREs 1 sEtEMBRE DIJOUs 2 

sEtEMBRE
15.10 h - 16.00 h Anglés Oper. 

Emmagatzematge

16.00 h - 16.50 h Anglés FOL/RET
16.50 h - 17.40 h Adm. Gestió i comerc Empresa
18.00 h - 18.50 h Adm. Gestió i comerc Empresa
18.50 h - 19.40 h Aplic. Informàtiques
19.40 h - 20.30 h Aplic. Informàtiques

1C1E EQUIPS ELECTRÒNICS DE CONSUM AULA A-6
DIMEcREs 1 sEtEMBRE DIJOUs 2 sEtEMBRE

15.10 h - 16.00 h Electrònica General S.E.I.
16.00 h - 16.50 h Electrònica General S.E.I.
16.50 h - 17.40 h Instal·lacions bàsiques Qualitat
18.00 h - 18.50 h Instal·lacions bàsiques E. Digital
18.50 h - 19.40 h F.O.L. E. Digital
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•	 Del 12 de juliol al 15 

d’agost, la biblioteca romandrà 

oberta de dilluns a divendres, en 

horari de 9.30 a 14 hores. 

Horaris d’estiu 
de la Biblioteca 

Municipal

IES LEOPOLDO QUEROL
Horaris prova extraordinària setembre curs 2009-2010

ESO
DIA 1 HORA ASSIGNATURA AULES

      1r ESO 2n ESO 3r ESO 4t ESO
  8.00 CIÈNCIES NATURAL (1r, 2n ESO) A19 A18

8.00 BIOLOGIA (3r, 4t ESO) A17 A14

  9.30 VALENCIÀ A19 A18 A17 A14

  11.00 GEOGRAFIA I HISTÒRIA A19 A18 A17 A14

  12.30 ANGLÉS A19 A18 A17 A14

  12.30 FRANCÉS A26

  16.00 FÍSICA I QUÍMICA (3r, 4t) A17 A14

  17.30 EDUCACIÓ FÍSICA (1r, 2n ESO) GIMNÀS GIMNÀS

  17.30 ÈTICA A14

17.30 EDUCACIÓN CIUDADANÍA A18

  19.00 EDUCACIÓ FÍSICA (3r, 4t ESO) GIMNÀS GIMNÀS

DIA 2 HORA ASSIGNATURA AULES
      1r ESO 2n ESO 3r ESO 4t ESO
  8.00 MATEMÀTIQUES ESO A19 A18 A17 A14

  8.00 ÀMBIT CIENT. PDC A28

  9.30 ÀMBIT PRÀCTIC PDC A28

  9.30 TECNOLOGIA A19 A18 A17 A14

  11.00 EDUCACIÓ PLÀSTICA (1r, 3r ESO) A19 A17

  12.30 CASTELLÀ ESO /ÀMBIT LING. PDC  A19 A18 A17 A14

  16.00 MÚSICA ESO AULA MÚSICA

16.00 LLATÍ A14

  17.30 OPTATIVES (1r, 2n, 3r ESO) / 
TREBALL MONOGRÀFIC A19 A18 A17 A14

  19.00 RELIGIÓ A19

2n BATXILLERAT 1r BATXILLERAT
DIA 1 HORA ASSIGNATURA AULA DIA 1 HORA ASSIGNATURA AULA

  8.00 VALENCIÀ A33   8.00 VALENCIÀ A27

  10.00 ANGLÉS A33   10.00 ANGLÉS /FR 2ID /FR /AL 2ID
A27/29/25/26

  12.00 GEOGRAFIA /Ha. de l’ART/ LLATÍ/ 
BIOLOGIA A34/A35/A33   12.00 HISTÒRIA/BIO-GEO/DIB. TÈCNIC

A27/25/A29

  15.30 Ha. FILOSOFIA A33   15.30 FILOSOFIA A27

  17.30 ECONOMIA A33   17.30 PSICOPEDAGOGIA/CULTURA 
AUDIOVISUAL/INFORMÀTICA

A27

  19.30 MAT. /MT CS A33   19.30 MATEMÀTIQUES A27

PENDENTS 
DE 1r 

12.00 VALENCIÀ-1/ A31

17.30 ANGLÉS-1 / FILOSOFIA-1 A35/A34

DIA 2 HORA ASSIGNATURA AULA DIA 2 HORA ASSIGNATURA AULA

  8.00 HISTÒRIA A33   8.00 C. MON CONT A27

  10.00 CASTELLÀ / QUÍMICA A33/A35   10.00 CASTELLÀ A27

  12.00 FÍSICA A33   12.00 FISICA I QUÍMICA/GREC/VOLUM A27/A29

  15.30 TEC. IND A33   15.30 TEC. IND /ECONOMIA/
DIBUIX ARTÍSTIC

A27/A29

  17.30   17.30 LLATÍ A27

  19.30   19.30 EDUCAC. FÍSICA GIMNÀS

PENDENTS 
DE 1r 

8.00 FQ-1 A35

17.30

SETEMBRE PQPI DE NIVELL 1 I NIVELL

1º PQPI JARDINERIA AULA A-4
DIMEcREs 1 sEtEMBRE DIJOUs 2 sEtEMBRE

09.00 h - 10.00h  M. Lingüístic social
10.00 h - 11.00 h  M. Científic Matemàtic
11.30 h - 12.00 h  F.O.L
12.00 h - 12.30 h  Prevenció de Riscos
13.00 h -14.00 h  Formació específica

1º PQPI ELECTRÒNICA AULA A-4
DIMEcREs 1 sEtEMBRE DIJOUs 2 sEtEMBRE

09.00 h - 10.00 h  M. Lingüístico social
10.00 h - 11.00 h  M Científic Matemàtic
11.30 h - 12.00 h  F.O.L.
12.00 h - 12.30 h  Prevenció de Riscos
13.00 h - 14.00 h  Formació específica

1º PQPI COMERÇ AULA A-4
DIMEcREs 1 sEtEMBRE DIJOUs 2 sEtEMBRE

15.10 h - 16.00 h  M. Lingüístico social
16.00 h - 16.50 h  M Científic Matemàtic
16.50 h - 17.40 h F. Específica  F.O.L.
18.00 h - 18.50 h F. Específica  Prevenció de Riscos
18.50 h - 19.40 h

2º PQPI COMERÇ I ELECTRÒNICA AULA A-4
DIMEcREs 1 sEtEMBRE DIJOUs 2 sEtEMBRE

15.10 h - 16.00 h A. Científic Matemàtic
16.00 h - 17.00 h A. Comunicació
17.00 h - 18.00 h A. Social

SETEMBRE CICLES FORMATIUS

1C2A GESTIÓ COMERCIAL I MÀRQUETING AULA A-4
DIMEcREs 1 sEtEMBRE DIJOUs 2 sEtEMBRE

15.10 h - 16.00 h Anglés Logística
16.00 h - 16.50 h Anglés Logística
16.50 h - 17.40 h Gestió Compravenda Mar. Punt. Venda
18.00 h - 18.50 h Investig. Comercial FOL/RET
18.50 h - 19.40 h Aplic. Informàtiques
19.40 h - 20.30 h Aplic. Informàtiques

1C1A TÈCNIC EN COMERÇ INTERIOR AULA A-5
DIMEcREs 1 sEtEMBRE DIJOUs 2 

sEtEMBRE
15.10 h - 16.00 h Anglés Oper. 

Emmagatzematge

16.00 h - 16.50 h Anglés FOL/RET
16.50 h - 17.40 h Adm. Gestió i comerc Empresa
18.00 h - 18.50 h Adm. Gestió i comerc Empresa
18.50 h - 19.40 h Aplic. Informàtiques
19.40 h - 20.30 h Aplic. Informàtiques

1C1E EQUIPS ELECTRÒNICS DE CONSUM AULA A-6
DIMEcREs 1 sEtEMBRE DIJOUs 2 sEtEMBRE

15.10 h - 16.00 h Electrònica General S.E.I.
16.00 h - 16.50 h Electrònica General S.E.I.
16.50 h - 17.40 h Instal·lacions bàsiques Qualitat
18.00 h - 18.50 h Instal·lacions bàsiques E. Digital
18.50 h - 19.40 h F.O.L. E. Digital
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PUBLICITAT

Subscriviu-vos a 
El Diariet

964 450 085

ESQUELES

Que falleció cristianamente en Vinaròs el 
31 de julio de 2010 a los 91 años de edad

Rogad a Dios por el alma de

Emilio Fonollosa Pla

Su esposa Dolores, sus hijos Francisco y Emili, su nuera Nuria, sus 
nietos Alex y Joan, su cuñado Ramón, sus sobrinos y demás familia, 

ruegan una oración por el eterno descanso de su alma.

E.P.D
Tu familia te recordará siempre
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TELÈFONS D’INTERÉS
Ajuntament 964 40 77 00
Aigües de Vinaròs 964 40 77 67
Ambulatori (cita prèvia)
Ambulatori (urgències)

964 47 75 00
964 45 57 57

Biblioteca 964 45 95 90
Casal Jove 964 40 03 14

Contribucions  964 45 47 52
Cultura  964 40 79 61
Creu Roja Vinaròs                964 45 94 64    
Ecoparc / Recollida de mobles  964 40 78 03
Emergències 112
Emergències ambulància                670 00 89 32
Ermita de Vinaròs                964 45 68 47
Escola d’Art 964 45 38 02
Escola de Música 964 45 62 03

Gruas y taxis Jaime Bas, S.L. · 24 horas 964 40 11 11
Guàrdia Civil 964 40 71 40
Hisenda 964 40 22 11
Hospital (centraleta i habitacions) 964 47 70 00
Hospital (cita prèvia) 964 47 71 60
Infodona 964 45 64 52
Informació i Turisme/OMIC 964 45 33 34
INSS (Seguretat social) 964 45 13 50
ITV 902 12 00 13
Participació Ciutadana 900 50 63 76
Patronat d’Esports 964 45 46 08
Patronat de Turisme 964 45 52 53
Policia Local 964 40 77 04
PROP 964 456 234 / 012
Ràdio Taxi Vinaròs 964 45 51 51
Recollida d’animals perduts 964 45 00 07
Registre civil 964 45 28 77
Registre de la propietat 964 45 18 14
SERVEF (Oficina d’ocupació) 964 45 05 16
Serveis Socials 964 45 00 75
Taxi Lorca 600 600 333
Víctimes de la violència de génere 016

Parròquia arxiprestal de l’Assumpció: Laborals: 9.00 i 20.00 h. Festius: 
9.00, 12.00 i 20.00 h. Capilla La Asunción, en el camping, a las 19 h.
Convent Divina Providència: Laborals: 19.30 h. Festius: 9.30 h
Parròquia de Santa Magdalena: Laborals: 8.30 i 19.30 h. Dissabte: 19.30. 
Diumenge: 9.00, 11.30 i 19.30h
Sant Roc: Dissabte: 20.30h (juliol i agost)
El Carme dels Mariners: Festius: 10.15 h
Residència de Sant Sebastià: Laborals: 9.00 h. Festius: 10.00 h
Església Evangèlica (St. Josep 69): Diumenges: 11.00 h, Dimarts estudi 
bíblic: 20 h 
Església Evangèlica (av. Tarragona): Dijous: 20.30 h. Diumenge: 11.00 h 

HORARI DE MISSES

AUTOBUSOS
 VINARÒS - BARCELONA
De dilluns a divendres: 5.55, 6.55, 8.35, 13.15, 15.15 i 17.15. 
Cap de setmana i festius: 6.55 i 17.15
BARCELONA - VINARÒS
De dilluns a divendres: 10.00, 13.00, 15.00, 16.30, 18.00, 19.30 i 21.30. 
Dissabtes: 11.00, 16.30  i 21.30 Diumenges i festius: 11.00 i 21.30. 
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE
 VINARÒS-CASTELLÓ
Per autopista diari: 8.30, 15.00 i 22.00 (Av. Llibertat i Hospital)
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.20, 13.20 i 19.05 (Av. Picasso) 
Per N-340 diumenges i festius: 13.20 i 18.50 (Av. Picasso)
Tots els autobusos surten 10 min. abans del parc de les Caterinetes
CASTELLÓ-VINARÒS
Per autopista diari: 6.20, 13.00 i 20.10 (arribada Hospital, Picasso). 
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.15, 13.20 i 19.00 (arribada Av. 
Picasso). 
Per N-340 diumenges i festius: 8.50 i 16.20 (arribada Av. Picasso)
*Confirmeu l’horari al 964 40 19 36 · AUTOS MEDITERRÁNEO

 VINARÒS-MADRID

MADRID-VINARÒS

Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 02 09 99 · AUTO RES

 VINARÒS-SARAGOSSA
Diari: 7.00 i 15.30
SARAGOSSA-VINARÒS
Diari: 10.45 i 15.30
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE

 VINARÒS-CASTELLÓ (continua a València)
De dilluns a divendres: Vinaròs 7.30, Castelló 8.45, València 9.45
Dissabtes: Vinaròs 7.30, Castello 9.30,València 10.30
 VALÈNCIA-CASTELLÓ-VINARÒS
De dilluns a divendres: València 13.30, Castelló 15.00, Vinaròs 17.00
Dissabtes: , València 14.00, Castello 15.00,Vinaròs 17.00
 VINARÒS-TORTOSA
De dilluns a divendres: 5.55, 7.00, 7.45, 10.30, 13.00, 15.00, 
15.30, 17.00, 18.00, 19.00 i 19.45
Dissabtes: 7.00, 7.45, 9.00, 10.30, 15.30, 17.00 i 18.30
Diumenges i festius: 7.00, 9.00, 15.30 i 17.00
TORTOSA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.15, 8.25, 11.30, 13.15, 14.25, 14.30, 
14.45, 17.30, 19.00, 19.05, 19.45, 21.15 i 23.15
Dissabtes: 6.15, 8.25, 10.35, 13.15, 14.25, 17.00, 19.00 i 19.05
Diumenges i festius: 10.35, 13.15, 14.25, 18.30, 19.00 i 19.05
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE
 VINARÒS-ULLDECONA-STA. BÀRBARA-TORTOSA
De dilluns a divendres: 8.45 
TORTOSA-STA. BÀRBARA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 14.45
 VINARÒS-ULLDECONA-LA SÉNIA-ROSSELL
De dilluns a divendres: 12.30 i 17.00 
ROSSELL-LA SÉNIA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.17 i 7.30
Parada: Av. Llibertat

 VINARÒS (AV. PICASSO) - ST. MATEU - CATÍ ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO
VINARÒS HOSPITAL ST. JORDI TRAIGUERA CANET LA JANA ST. MATEU XERT ANROIG CATÍ

8.00 8.05 8.20 8.30 8.35 8.55 Continua a Morella
13.30 13.35 13.50 14.00 14.10 14.35 14.20
16.00 16.05 16.20 16.30 16.40 16.55 Continua a Morella
18.15 18.20 18.35 18.45 19.00 19.10 19.25 19.45 19.50 20.00

CATÍ - ST. MATEU - VINARÒS  (AV. LLIBERTAT I CATERINETES) ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO

CATÍ ANROIG XERT ST. MATEU CANET LA JANA TRAIGUERA ST. JORDI HOSPITAL VINARÒS
6.30 6.40 6.45 7.00 7.25 7.35 7.40 7.45 8.00 8.10

Sortida de Morella 8.00 9.00 9.15 9.25 9.35 9.50 10.00
14.45 15.00 15.10 15.20 15.35 15.45

Sortida de Morella 16.00 17.00 17.15 17.25 17.35 17.50 18.00

AUTOBUSOS VINARÒS - BENICARLÓ - PENÍSCOLA
      VINARÒS (Església)-BENICARLÓ-PENÍSCOLA
6.45, 7.30, 8.00, 8.30, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 
12.30, 13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 
17.30, 18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30 i 22.00
*Els autobusos surten 10  minuts abans del Parc de les Caterinetes

PENÍSCOLA-BENICARLÓ-VINARÒS (Av. Llibertat i Caterinetes)
7.30, 8.15, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 12.30, 
13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 17.30, 
18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30, 22.00, 22.30 i 
23.00. *Tots els autobusos tenen parada a l’Hospital

AUTOBUSOS URBANS

Telèfon de confirmació d’horaris: 902 24 02 02

TRENS A BARCELONA TRENS A CASTELLÓ I VALÈNCIA 

 7.10
 11.25

 14.31
 15.38
 18.20
 18.36
18.52
 21.29

22.02

VInARÒs BARCELONASORTIDA
Reg. Exp.
Talgo

Talgo
Alaris
Arco
Talgo
Reg. Exp.
Alaris

Talgo

 10.06
 13.41

 16.37
 17.39
 20.51
 20.51
 22.08
 23.46

23.58

diari
diari

diari
diari
diari
diari
diari

diari

diumenge

NO dg.

 8.00
 9.31
 8.10
 11.00
 12.00
 13.25
 15.00
 17.00
 18.45
 19.00
19.33

Arco
Reg. Exp.
Regional
Alaris
Talgo
Regional
Talgo
Talgo
Regional
Alaris
Reg. Exp.

 9.55
 12.19
 8.27
 12.52
 13.49
 13.55
 16.47
 18.57
 19.02
 21.28
22.28

diari
diari

diari
diari
diari
diari
diari

diari
diari

dissabte

Sortida de

Talgo
Regional
Talgo
Alaris
Regional
Arco
Reg. Exp.
Talgo
Alaris
Regional
Talgo

diari
diari

diari
diumenge

diari
diari
diari
diari
diari

diumenge

diari

només fins a Tort.

 7.20
 8.28
 9.56
 12.19
 12.53
 13.50
 13.56
 16.48
 18.58
 19.03
21.29

Reg. Exp.
Reg. Exp.
Arco
Reg. Exp.
Alaris
Talgo
Reg. Exp.
Talgo
Talgo
Reg. Exp.
Alaris

 8.14
 9.21
 10.34
 13.18
 13.37
 14.25
 14.48
 17.25
 19.40
 19.56
22.10

diari
dissabte

diari
diari
diari
diari
diari
diari

diumenge
diari

diari
només fins a Tort.

ARRIBADAARRIBADA VInARÒsBARCELONA SORTIDA VInARÒs CASTELLÓ
 9.05
 10.17
 11.21
 14.18
 14.30
 15.15
 15.48
 18.21
 20.25
 20.50
23.02

VALÈNCIA
 09:52
 10.35
 12.57
 15.05
 16.10
 16.50
 17.00
 17.07
 20.50
 20.10
20.19

VALÈNCIA
 10.41
 11.30
 13.50
 15.51
 17.10
 17.44
 17.57
 18.00
 20.48
 21.02
21.20

CASTELLÓ
 11.25
 12.29
 14.31
 16.36
 18.10
 18.19
 18.52
 18.35
 21.28
 21.53
22.02

VInARÒs

diumenge
procedeix d’ Ulldec.

procedeix de Tort.

Arribada aSortida de Arribada a Sortida de Arribada a Arribada a Sortida de Sortida de Arribada a

procedeix de Tort.

NO ds.-dg.

només fins a Tort.

només fins a Ulldecona

Cerrajero 24h ·  Vimar 667 60 70 86

 ZONA NORD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 8.10, 
9.15, 9.55, 11.05, 11.45, 12.55, 13.35, 14.45, 15.25, 16.35, 17.15, 
18.25, 19.05, 20.15
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 7.30, 8.30, 9.35, 10.15, 
11.25, 12.05, 13.15, 13.55, 15.05, 15.45, 16.55, 17.35, 18.45, 19.25, 
20.35
DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 9.10, 
9.50, 11.00, 11.40, 12.50, 16.40, 17.20 i 18.30
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 9.30, 10.10, 11.20, 
12.00, 13.10, 17.00, 17.40 i 18.50

 ZONA SUD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 7.50, 8.50, 10.35, 
12.25, 14.15, 16.05, 17.55, 19.45
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. 
Llibertat): 8.00, 9.00, 10.50, 12.40, 14.30, 16.20, 18.10, 20.00

DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 10.30, 12.20, 18.00
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. 
Llibertat): 9.00, 10.45, 12.35, 16.30, 18.15

(*)Els diumenges i festius només hi haurà servei durant els mesos de juliol i agost

00,30 10,30 16,00Vinaròs
07,00 17,30 22,35Madrid

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

01,00 08,00 15,00Madrid
07,55 15,10 21,35Vinaròs

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

Cerrajero 24h ·  La solución rápida 627 849 392

Consell Municipal de Formació de Persones Adultes: 
964 45 30 44
964 40 74 93

Centre de Formació de Persones Adultes “Llibertat”: 

Gas butà 964 45 11 24

FARMÀCIES DE GUÀRDIA
HORARI DE GUÀRDIES

de 8 a 24 hores · Fora d’aquest horari 
contacteu amb la Policia Local: Tel. 964 407 704

7 agost ROCA c. Sant Francesc, 6
8 agost GUIMERÀ pl. Parroquial, 11
9 agost ADELL av. Pius XII (cant. Picasso)
10 agost SANZ c. Pont, 83
11 agost VALLS zona turística nord, 11
12 agost MATEU c. Sant Francesc, 103
13 agost TORREGROSA av. Llibertat, 9
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